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OBČINA PIRAN 

Občinski svet 

  

Številka: 032-16/2021 

Datum: 27.12.2021 

Z A P I S N I K 

 

26. redne seje Občinskega sveta Občine Piran,  

ki je bila 21. 12. 2021, ob 16.00 uri 

v gledališču Tartini v Piranu 

 

Na podlagi 19. člena Statuta Občine Piran in 32. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran 

je sejo vodil župan Občine Piran Đenio Zadković.  

 

NA SEJI  SO BILI NAVZOČI  NASLEDNJE SVETNICE IN SVETNIKI: 

 

1. BARTOLE ANDREA  

2. CEROVAC KRISTIJAN  

3. FAKIN ROBERT   

4. FRANCA GABRIJEL 

5. HOT Mag. MEIRA 

6. JEVŠEVAR VOJKO  

7. JURIŠEVIČ MARKO   

8. KAVČIČ NEVENKA 

9. KOLAR DINA  

10. KOŽAR BARBARA  

11. MAHNIČ INGRID  

12. MASLO BEZER Mag. MILICA  

13. PETAROS DAVORIN 

14. PUH DUŠAN  

15. RADIĆ SAVO  

16. RADOVAC KARLO  

17. ROJEC MANUELA  

18. SORTA MARINA   

19. ŠVONJA MOJCA 

20. UDOVIČ MITJA  

21. ZIGANTE NADIA  

 

Odsotnost na seji so opravičili: Lara FOJAN ZANUTTO, Katja BLAŽIČ, Denis FAKIN, Jasmina 

JAŠAREVIĆ. 

 

NA SEJI SO BILI NAVZOČI TUDI:  

 Robert SMREKAR, direktor občinske uprave,  

  Ana FAKIN, vodja Urada za splošne zadeve, 

 Breda KLOBAS, vodja Urada za finance,  

 Matej KNEP, vodja Urada za družbene dejavnosti,  

 mag. Natali GAK, vodja Urada za premoženjskopravne zadeve, 
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 Karmen PINES, vodja Samostojne investicijske službe, 

 Rok HUMAR, vodja Urada za gospodarstvo in turizem,  

 Vedran CVETKOVIĆ, vodja Urada za okolje in prostor, 

 mag. Patricija VIŠNJEVEC, zunanja svetovalka, 

 

UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

Na podlagi 37. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran in liste navzočih svetnikov,  je 

župan ugotovil, da je od 25 svetnikov, na seji navzočih 18 svetnikov, ter da je Občinski svet 

sklepčen in lahko formalno pravno prične z delom. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA:  

 

Župan občine Piran je svetnike in svetnice Občinskega sveta Občine Piran seznanil o umiku 

3.točke z dnevnega reda:   

»Predlog sanacijskega načrta Javnega zavoda osnovna šola Lucija «.Ostale točke se ustrezno 

preštevilčijo. 

  

Svetniki so z 19  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA: 

 

1. Potrditev Zapisnika 25. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 9.11.2021. 

2. Predlog Odloka o proračunu Občine Piran za leto 2022 (prva obravnava).  

3. Kadrovske zadeve. 

4. Vprašanja, pobude in predlogi. 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Potrditev Zapisnika 25. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 9.11.2021 

V razpravi sta sodelovala občinska svetnika: Davorin PETAROS in Dušan PUH. 

Svetniki so z 20 glasovi  ZA sprejeli Zapisnik 25. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z 

dne 9.11.2021 skupaj s pripombo občinskega svetnika Davorina PETAROSA. 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o proračunu Občine Piran za leto 2022 (prva obravnava).  

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran, Breda KLOBAS, vodja Urada za finance in Robert 

SMREKAR, direktor občinske uprave so podali obrazložitev. 

 

Manuela ROJEC, predsednica Odbora za finance in proračun je podala pozitivno  mnenje 

odbora. 

      

Andrea BARTOLE, predsednik Komisije za vprašanja italijanske narodnosti je podal pozitivno 

mnenje komisije. 
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Kristijan CEROVAC, predsednik Odbora za gospodarske javne službe je podal pozitivno 

mnenje odbora. 

 

Marko JURIŠEVIČ, predsednik Odbora za turizem in druge gospodarske dejavnosti je podal 

negativno mnenje s pripombo, da: 

- Odbor ni prejel v razpravo predloga plana programa dela LTO za leto 2022 

 

Vojko JEVŠEVAR, predsednik Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči je podal 

pozitivno mnenje odbora. 

           

Mag. Milica MASLO BEZER, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je podala pozitivno 

mnenje odbora. 

 

Mitja UDOVIČ, predsednik Odbora za šport je podal pozitivno mnenje odbora s 

pripombama: 

- Na področju športa se na postavki 180504-Šport otrok in mladine doda sredstva v višini 

20.000,00€, 

- Na področju športa se ohrani postavko 180509-Usposabljanje in izpopolnjevanje 

strokovnih kadrov, in sicer doda se sredstva v višini 6.000,00€. 

 

Marina SORTA, članica Odbora za morje in obalni pas je podala pozitivno mnenje odbora. 

 

Predsednika Odbora za urbanizem, okolje in prostor in Odbora za kulturo nista podala 

mnenja odborov, ker sta bila nesklepčna.  

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: mag. Meira HOT, Barbara KOŽAR, Davorin 

PETAROS, Kristijan CEROVAC, mag. Milica MASLO BEZER, Mojca ŠVONJA, Andrea 

BARTOLE, Gabrijel FRANCA, Robert FAKIN in Manuela ROJEC. 

 

Župan občine Piran je odredil 15 minut odmora. 

 

MNENJA IN PREDLOGI SVETNIKOV, DANI V RAZPRAVI NA SEJI 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE PIRAN K PREDLOGU ODLOKA O PRORAČUNU 

OBČINE PIRAN ZA LETO 2022 (PRVA OBRAVNAVA)  NA 26. REDNI SEJI 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE PIRAN 21. decembra 2021 

 

 

Mag. Meira HOT, občinska svetnica: Hvala lepa. Kot prvo bi, spoštovani gospod župan, 

spoštovani gospod direktor, kolegice in kolegi, buongiorno a tutti. Kot prvo bi opozorila, da ti 

pogoji dela danes, za nas svetnice in svetnike, so nemogoči. Kot vam je gospod direktor pokazal, 

proračun je zelo obsežen dokument in je praktično nemogoče slediti vsemu in povedati vse kar si 

želimo na način, da nimamo niti kam dati računalnike, zapise in tako dalje. Tako, da jaz vas vljudno 

prosim, da nam omogočite, da delamo isto kot vi, torej z mizami. Ker na ta način, tisti, ki se res 

pripravimo na sejo zelo težko povemo vse, kar smo želeli povedati. Ker imamo tako, papirje, 

zvočnik, pa ne vem kaj. Sem res malo razočarana danes nad organizacijo tega.  
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Zdaj pa, če grem na sam proračun. Torej, najprej bi vas opozorila, da imate v uvodu, v sami uvodni 

obrazložitvi k proračunu, napako. Ker govorite, da je povprečnina določena v višini 45 eur, ko 

vemo, da je povprečnina določena v višini 645 eur in vas prosim, da to napako popravite, ker meče 

slabo luč na predstavitev celotnega proračuna, če že v uvodni predstavitvi navedete napačno 

številko. In če smo pri povprečnini, iz tega je razvidno, da je v zadnjem letu ta občina doživela kar 

visok dvig. Sploh pa v primerjavi z letom 2017, ko je bila recimo povprečnina 550 eur, letos je 

645 eur. To prosim, da popravite.  

Če gremo naprej, ta proračun, meni je zelo žal, razumem, da je predvolilni. Razumem, da si želite, 

da je investicijsko naravnan, ampak ta proračun, če kaj, vlaga v beton, nikakor pa ne vlaga v ljudi. 

Problematično je tudi v kakšen beton vlaga. Zdaj, sigurno ne vlaga v beton, ki bi pomagal tej 

občini, da se bo razvila. Jaz nekih razvojnih projektov iz katerih bo ta občina generirala neke 

prihodke ali pa obisk ali pa karkoli, enostavno ne vidim. Ribiško pristanišče, ki je eno večjih, 

recimo projektov, v resnici zaradi rekonstrukcije tega najbrž ne bomo imeli en kup turistov 

dodatnih tu. Bi šla v nadaljevanju nekako po postavkah, sem si malo razdelala, pa vas bom prosila 

tudi za določene odgovore. Torej, zdaj najprej, kot sem rekla, vlaga se v resnici v beton in ne v 

ljudi. Vrsto let, zdaj vsaj že tri leta, spoštovani gospod župan ste tu in govorite, da naj smo mirni, 

da bo to vse super, da bo to najboljša občina, da naj le ne govorimo kritično, pa naj bomo pozitivni 

in bo vse o.k. Jaz ne razumem, govorili ste o stanovanjih za mlade družine. Jaz iz proračuna ne 

vidim, da bi kjerkoli bilo karkoli namenjeno mladim družinam. Ne vidim. Ne vem, s takim tempom 

bo mogoče leta 2100. Prosim, da mi poveste, kaj ste v  proračunu naredili, da bodo mlade družine, 

naši mladi, ki danes bežijo iz občine, ker je enostavno za njih predraga, ker je praktično nemogoče 

priti do stanovanja po nekih normalnih dostopnih cenah. Kaj boste naredili za to, da ta Piran ne bo 

popolnoma izpraznjen. Ne se slepiti, tudi Lucija postaja vedno bolj vikendaška. Ni več samo Piran 

tisti, kar zdaj že leta in leta opozarjamo na to, da se prazni. Tudi Lucija se vedno bolj spreminja in 

veliko, veliko stanovanj je zdaj že vikendaških. Kaj bomo mi naredili, kaj ste vi v proračunu 

naredili, da se bodo stanovanja namenila mladim? Kaj ste naredili, da se bodo stanovanja namenila 

za neprofitna? Koliko je bilo sploh razpisov v zadnjih letih za neprofitna stanovanja? Koliko družin 

čaka na stanovanje? Kaj ste konkretno naredili na tem področju? Kje v proračunu, sem zelo iskala, 

je karkoli namenjeno temu? Ne samo, mi zdaj navajati tistih nekaj rekonstrukcij, kjer ste si dali 

tam postavko na UPPZ-ju, torej, da se bo rekonstruiralo, ker to gre za neko tekoče investicijsko 

vzdrževanje, kjer mora itak občina kot lastnik vlagati. Kateri konkreten projekt je namenjen temu, 

da se bo realizirala obljuba tudi župana, da bomo dali, da bodo mlade družine ostale v tej občini, 

da bodo stanovanja namenjena mladim družinam. Tega jaz videla nisem.  

Sekundarno. Energetska revščina. Mnoge občine po Sloveniji, med njimi na primer občina Rateče, 

so sprejele posebne odloke, da bi pomagale ljudem v tej sezoni. V tej ogrevalni sezoni, ko se ve, 

da so cene šle izjemno navzgor, ko se ve, da se energetiki šli navzgor, razen občine Piran. Mi 

ničesar nismo naredili na tem področju. Zdaj, mene res zanima ali ste kjerkoli karkoli predvideli, 

da se ljudem to olajša? Če gremo na Rateče, oni so dali od 150 do 250 eur, bodo namenili socialno 

ogroženim za to, da lahko poplačajo letošnje račune v zimski sezoni za ogrevanje. Mi nič, mi, 

najbogatejša občina, pozablja na socialno šibkejše. Ne vem, če vi veste, ampak mi smo močni 

samo toliko kolikor so močni najšibkejši med nami. Ne more si občina Piran, ena izmed 
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najmočnejših občin privoščiti, da se ljudje angažirajo in zbirajo za tiste med nami, ki potrebujejo. 

Občina mora to poskrbeti. Vi morate poskrbeti, da ne bo, ne vem, na eni strani milijonar gledal 

brezdomce in tako dalje. Potrebno je poskrbeti za socialo, vi ste socialne programe praktično 

zbrisali. Kot da smo v najlepših časih, kot da generiramo izjemne prihodke. Jaz ne vidim ničesar. 

Kaj ste naredili za socialno ogrožene? Zdaj, v lanskem letu, predlanskem letu, ko smo opozicijske 

stranke se angažirale in pripravile ustrezne pravilnike, smo vas opozarjali, se ni zgodilo nič. Smo 

sami morali pripraviti vsebino, da se naredi COVID pomoč. COVID ni izginil, COVID je še tukaj, 

prave posledice, zdaj govorim, gospodarske in tako dalje šele prihajajo. Boni so pomagali naši 

občini, da smo prebrodili to leto, dve. Kaj bo naslednje leto, ko tega ne bo več? Po 30. 6., a priori, 

absolutno bonov ne bo več. Kaj ste vi v proračunu naredili, da boste nadomestili to? Spet, ničesar 

ne vidim.  

Mag. Meira HOT, občinska svetnica: No, saj to je pa tudi žalostno, da tako širok dokument 

enostavno predelati v sedmih minutah pač ne moreš. Če grem na kratko. Izjemno ste dvignili 

postavke za obveščanje javnosti, šli ste na indeks 187 %, iz 19.000 na 36.000. Ker kaj, naši občani 

bodo lačni, ozebli doma, gledali in brali o tem kako se gostijo na občini, kako se sprejema 

ambasadorje na občini, medtem ko za njih ni poskrbljeno. Kaj je ta  postavka 406.000 eur na 

prostorskem načrtovanju? Šli ste iz 75.000 na 406.000. Nič niste naredili za socialne programe, na 

prostorskem načrtovanju na 406.000. Zdaj mi razložite zakaj, ker ta postavka je nevarna v 

kontekstu, da ni razdelana. Ona je samo generalno napisana. Vi, župan, ste napisali, da naj bi bil 

strateški del OPN-ja že pri koncu. To sem razbrala nekje na »facebook-u«, ker tudi, če ste me 

blokirali, ljudje še vedno pošljejo tu pa tam kakšne vaše vsebine. Skratka, vi ste napisali, da je 

strateški del končan, pa je tukaj 406.000 za ne vem kaj. Kakšno prostorsko načrtovanje?  

Nadalje, pisarniški stroški, dovolite mi, da končam. Prvo minuto sem porabila za to, da vam 

povem, da ste nam dali nemogoče pogoje za delo danes. Torej, zanima me, pisarniški stroški pod 

postavko 4020 in sicer iz 17.000 na 27.000. Kako lahko v času digitalizacije namenite še toliko 

več za pisarniške stroške? Namesto, da bi se ti zmanjšali, so se povečali. Kaj so stroški postopkov, 

ki so šli iz 110.000 v letu 2020 na 200.000 v letu 2022? Pozdravljam sanacijo Ulice IX. korpusa. 

Se pa sprašujem na kakšni podlagi ste si naredili okvirni obračun stroškov na več kot pol milijona, 

če nimate še niti nobene investicijske dokumentacije, ker tukaj piše, da morate dati dokumentacijo.  

Na zadnje bi še opozorila pri pospeševanju podjetništva. Zdaj eden glavnih generatorjev prihodkov 

v tej občini je seveda tudi gospodarstvo. Vi ste znižali pri postavki za podjetništvo na 7.000 eur. 

Zelo je pomembno, kar govorim.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Čas je potekel.  

Mag. Meira HOT, občinska svetnica: Iz 300.000 eur ste šli na 7.000 eur. Kako bo podjetništvo 

se razvijalo v tej občini? 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Čas je  potekel.  

Mag. Meira HOT, občinska svetnica: Čas je potekel vsem nam z vašim proračunom. Hvala.  
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Barbara KOŽAR, občinska svetnica: Dober dan. Hvala za besedo. Tudi pri meni je žalostno, da 

nosim tole, ker pač nisem mogla prenesti, ker ne dela nobena povezava. Tudi sama sem si 

pripravila dve besedili, ker težko diham, bi ta dolgega težko prebrala, je sicer večino Meira 

povedala, bom prebrala kratkega.  

Tako lepega proračuna mi v štirih letih nismo videli. Malo bom zaradi paralize sapnika odmaknila 

masko, da lahko govorim. Ne bom govorila v to. Toliko lepih postavk zavitih v predvolilne 

bombone, bi težko sama napisala, ampak teh možnosti žal nisem imela. Saj nas niste, kot ste na 

ZOOM seji obljubili, povabili na srečanje, kjer bi se o predlogih proračuna pogovorili in podali 

svoja mnenja. Tri dni sem potrebovala, da sem preštudirala abnormalna povišanja pisarniškega in 

drugega materiala ter operativnih stroškov. Ne bom se zdaj, na kateri postavki so bili, ker jih je 

veliko. Ni mi uspelo, saj jih je bilo preveč.  

Lahko pohvalim trud občinskega direktorja, ki je kot prvi razumel, da smo v katastrofalnem stanju, 

kar se tiče pridobivanja evropskih sredstev in se povezal z Izolo, kjer so v tem resnično vešči. Ne 

morem pa pogoltniti njegovega mnenja, da bomo letos zastavil na novo večino projektov, tako kot 

se zakonsko pritiče, da jih bomo v naslednjih letih začeli izvajati. To je delo, ki ga mora na začetku 

mandata postaviti nov župan in ne krpanje napak, lukenj in prikrivanje slabega dela tistih, ki bi to 

morali že prej narediti. 1,57 milijona za projektno dokumentacijo je cifra, ki si je ta trenutek ne 

moremo privoščiti, vsaj v takem obsegu ne. Ljudje niso niti slepi niti neumni. Ne vidijo, tako kot 

jaz ne vidim, niti oni ne vidijo vlaganj ne v ljudi, vase in ne v gospodarski napredek. Ne vidijo niti 

vlaganj, ne v ceste, v luknje, v zidove, karkoli že. Tudi jaz bi lahko zapisala svoje grafe, če bi 

imela dostop do podatkov, da bi videli kako  pronicajo sredstva v nevidne luknje, ki bi jih lahko 

primerjala s časom izsuševanja Cerkniškega jezera, ko vsa voda pronica neznano kam. Besede so 

pompozne, visoko leteče in obetajoče. Direktor se je res poglobil v svoje delo. Morda je samo 

pozabil to, da je na funkciji šele nekaj mesecev in da pogoreli Rim ni zrastel na čistih temeljih, ne 

v par letih in ne v par desetletjih. Z isto ekipo pa je vse to le šala na račun vseh občanov. Lahko bi 

par ur govorila, vendar se bom držala poslovnika in počasi zaključila. Tale proračun bo morda 

aktualen drugo leto. Vsaj upam. Zato, ker si naši občani zaslužijo čistega vina in ker vsi vemo, da 

je to, kar je tukaj napisano totalno nemogoče. Podajam svojo obrazložitev zakaj bom glasovala 

proti temu proračunu. Hvala.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Hvala lepa Barbara. Naslednji Davorin Petaros. Izvoli, 

Davorin, imaš besedo.  

Davorin PETAROS, občinski svetnik: Hvala za besedo. Torej, gospod župan in svetniki, mi še 

vedno čakamo na ta participativni proračun, o katerem ni niti duha niti sluha. Čakamo tudi na to, 

da se bo odnos te občine, občinske uprave in vas gospod župan do krajevnih skupnosti spremenil. 

Očitno je zelo pomembno tudi kdo sedi v teh krajevnih skupnostih in ali je član vašega ožjega 

kluba ali ni. In od tega je odvisno seveda tudi koliko mu bo proračun naklonjen. Tako, da kar sem 

jaz dobil komunikacije in komuniciral z ostalimi krajevnimi skupnostmi je bila ta vaša 

komunikacija zelo suhoparna in nobenih resnih pogovorov o tem kaj bi v posamezni krajevni 

skupnosti potrebovali niso stekli, nobeni pogovori, tako da žalostno. Nisem zasledil niti poročila 
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za lansko letno ne-realizacijo  oziroma realizacijo. Mogoče me lahko popravite, če nisem, ampak 

nobene razlage konkretne za kaj določene stvari niso bile realizirane. Sploh pa spričo dejstva, da 

sem bil v nemalo občinah tudi med tem časom COVID krize in sem videl tam kjer so sposobne 

občinske uprave in sposobni župani, so izkoristili ravno COVID krizo za to, da so se lotili nekih 

sanacij in popravil, predvsem cest, takrat ko je bilo prometa najmanj. V občini Piran se ni delalo 

nič in od tega toliko milijonov prenesenih sredstev, kar je zamujena priložnost.  

Nadalje, me zanima kje je v tem proračunu trajnostni razvoj. Kje so tukaj komponente trajnostnega 

razvoja? Kje so tukaj komponente zelene občine? Jaz jih ne vidim. Razen mogoče kje postavka za 

5.000, za 20.000. Potem, koliko denarja, sredstev, me zanima, da mi obrazložite, v katerih 

postavkah, ste namenili novim priložnostim za mlade? Kaj ste predvideli tukaj? Tukaj spada tudi 

OTS verjetno v to zgodbo in kakšne projekte v zvezi s tem ste nameravali sprovesti?  

Nadalje me zanima kakšna je usoda dvigala, postavke v lanskoletnem proračunu, dvigala v 

Zdravstvenem domu Piran?  

Nadalje me zanima kakšna je usoda pobude za premestitev ambulante za odvisnike iz starega 

mestnega jedra, ki je, mimogrede, proglašena za »top 5« destinacijo na svetu v Lonely Planet. Mi 

v top destinacijo, svetovno, vgrajujemo sistem zdravljenja odvisnikov, kjer, hočem reči, kapo dol 

vsem ljudem, ki so pripravljeni ljudem s takimi težavami pomagati, ampak ta zadeva ne spada v 

staro mestno jedro Piran. Ta zadeva spada v Zdravstveni dom Lucijo ali na eno drugo lokacijo. Ne 

more vsak dan praktično 100 ljudi migrirati v Piran, kar smo že ugotovili gospod župan, a ne, da 

je v Piranu najmanj odvisnikov v občini Piran, če gremo po krajevnih skupnostih. Pa se to še vedno 

dogaja in to v top destinaciji. Ne Portorož, mesto Piran. Nadalje, zanima me, ker smo v Piranu že 

obupani nad tem, da imamo »prišparana« sredstva za nakup prostorov za dejavnosti občanov, 

občank in Krajevne skupnosti Piran. Zato me zanima zakaj ste zavrnili predlog Krajevne skupnosti 

Piran za nakup Apolonijeve palače za potrebe prebivalcev mesta Piran in Krajevne skupnosti 

Piran? Še vedno upam, da bomo prišli na skupni jezik in da bo ta stavba prešla v uporabo Krajevne 

skupnosti Piran. Nadalje, nisem zasledil postavke, pa me popravite, če sem jo spregledal, da pušča 

streha v EPI centru, torej tam, kjer se naši otroci po šoli učijo, izvajajo ob študijske dejavnosti. Jim 

pušča streha, lovijo dež z kanglami. Nadalje, me prosim seznanite, pa bi rad, da bi poveste koliko 

ste namenili za obnovo tlakov. Gospod podžupan, gospod Fakin je bil na obisku v Krajevni 

skupnosti Piran, ko smo se pogovarjali o mesnici in smo, bom rekel, dosegli, upam, dober dogovor 

kako bomo tudi mi prispevali in pomagali k temu. Ampak vendarle, sem mu tam pokazal par 

detajlov in to na prvih treh kamnih, ki sva jih srečala. Ko je luknja pod tlakom pol metra, da se 

praktično na nekaterih lokacijah sploh ne vidi dna. Zato me zanima, koliko ste namenili sredstev 

za to »top 5« destinacijo na svetu za obnovo tlakov v mestu. Nadalje, se vračam zopet na to zgodbo 

s krajevnimi skupnostmi, ki smo neposredni proračunski porabniki, pa nam niste namenili pet 

svojih minut za to, da se pogovorite z nami kaj za vraga potrebujemo in kakšne težave nas pestijo. 

Pa ne samo socialne, čisto logistične in tako naprej.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Davorin, še minuto.  
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Davorin PETAROS, občinski svetnik: In nadalje, vidim v proračunu, ne proračunskega 

direktnega porabnika Javno podjetje Okolje Piran, ki je prisoten s par milijoni eurov in mi 

dvignemo roke tukaj na neko postavko, ki nima niti imena, nima niti možnosti nadzora, tako da 

lahko Javno podjetje Okolje razpolaga s tem kakor želi. In čista slika tega je, kakor so me obvestili 

Portorožani, ko je Javno podjetje Okolje Piran, bog si ga vedi za kakšno varianto šlo čistit in 

sanirati brežino nad stavbo od bivše uprave Droge, v Portorožu. A smo mi to odobrili? Ali smo mi 

to razpravljali o tem? Jaz tega nisem zasledil niti v programu Javnega podjetja Okolje. Tako, da 

take stvari se nam dogajajo. Potem seveda, poglejte, jaz bi res želel, da vi svetnike seznanite… 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Davorin, hvala lepa, čas je potekel.  

Davorin PETAROS, občinski svetnik:…in javnost seznanite o protipoplavni zaščiti mesta Piran.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Prosim, če mu izklopite mikrofon.  

Davorin PETAROS, občinski svetnik: Hvala.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Naslednji Kristijan Cerovac.  

Kristijan CEROVAC, občinski svetnik: Hvala za besedo. Dober večer vsem skupaj, buonasera 

a tutti. Jaz bi začel s tem vašim uvodnim govorom o proračunu. Rekli ste, da smo ga mi vsi skupaj 

sestavljali. Kolikor jaz vem svetniki, vsaj GZOP ni bil vabljen s predlogi za proračun, tako da 

»glih« vsi skupaj ga nismo sestavljali. Tako, da razčistimo tole. Okolje, torej črpališče pri Drogi. 

Namenjenih je 147.000 eur in v obrazložitvi piše »v kolikor je lastnik zemljišča na katerem je 

sedaj delno locirano črpališče pripravljen sofinancirati odmik črpališča na drugo ustrezno 

lokacijo« in tako naprej. Pripravljen sofinancirati. Kaj to pomeni? Pripravljen sofinancirati. V 

tretjem členu aneksa št. 2 menjalne pogodbe iz leta 2009 lepo piše »Med pogodbenima strankama 

je nesporno in dogovorjeno, da prva pogodbena stranka in JP Okolje Piran ne bosta investirala v 

premestitev črpališča fekalij Droga Portorož.« in tako naprej. Kaj pomeni »ne bosta investirala v 

premestitev«?  Pa saj sama premestitev, ne bomo to staro črpališče iz enega premaknili na drugo 

stran. Je treba narediti novega, ne. Torej, premestitev, pomeni izgradnja novega in izgradnja 

novega pomeni, da lastnik tistega objekta zdaj, bo plačal celoten znesek. Ne samo premik na neko 

drugo lokacijo. O čemu se mi pogovarjamo. Premik na drugo lokacijo pomeni izgradnjo novega. 

Torej, milijon in pol evrov bo plačal tisti, ki  hoče, da se črpališče od tam odmakne. Ali pa naj kupi 

od nas tistih 30 kvadratnih metrov, pa naj plača milijon in pol evrov za 30 kvadratni metrov. Pa 

bo imel celoto tam. Poleg tega vemo, da podzemni del je na privatnem zemljišču njegovem, vendar 

tako občina, kakor Okolje imajo doživljenjsko služnostno pravico na tistem. Praktično je tisto naše. 

Kot tretje, direktor Javnega podjetja Okolje Piran pravi, da Zavod za varstvo kulturne dediščine 

pritiska na njega, ker je pač tisto kakor zaščiteno. Ne, tisto je priporočilno zaščiteno, kot da ni. Če 

lahko uzorpiramo spomenik pod pomorsko šolo in zdaj imamo tam še malo, da ne že ladjedelnico 

nazaj. Kakor je enkrat že bila, potem bomo lahko tudi črpališče naredili glih na istem mestu kot 

ga imamo. Zakaj bi ga morali premikati? Zato, da delamo uslugo nekomu drugemu. Ne, hvala. 

Kar se tiče tega.  
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Primerjal bi OTS in Center za pomoč podjetnikom, kakor je že omenila Meira. V letu 2020 je 

občina dala 15.000 eur, v letu 2021 ste znižali na 7.000 eur, ker »ko bajagi« smo pomagali drugače 

gospodarstvenikom, kar s tem nima veze. Torej, eno in drugo nima veze, ampak o. k. ste znižali. 

Letos ste spret dali 7.000 eur. Jaz zahtevam, da se temu CPP dvigne nazaj vsaj na 15.000 eur, 

kakor je bilo pred dvema letoma. Namreč pomoči za gospodarstvo letos ni. Kaj naj človek z 7.000 

eur oziroma 5.000 eur neto, ker v 7.000 eur je tudi DD. Kako naj krije stroške, kako naj sploh kaj 

dela, ne vem. Zanima me pa kaj OTS za 42.000 dobrih eur naredi. Lani je bilo 40.000, letos je 

42.000. Kaj je OTS v tem času naredil? Bomo porabili 42.000 eur za vzdrževanje neke opreme, ki 

dela kakor dela. Jaz vidim, da še vedno dela isto, kakor je delala, enkrat ja, enkrat ne. Tako, da res 

bi prosil oziroma nekako dajte do drugega branja dvignit CPP vsaj nazaj na teh 15.000 eur kakor 

je imel. Poleg tega vem, da je neka komisija ustanovljena, da se sploh odločite ali boste še kot 

partnerji pri CPP ali ne. Ali je to res ali ni, ne vem. Veste pa da imate, če se ne motim, dobrih 45 

% v tem CPP in se CPP kot tak ne more prijavljati samostojno na sredstva. Torej, ali izstopite ven 

iz tega, pa da lahko potem človek gre sam naprej ali pa dajte mu vsaj toliko denarja, da lahko 

normalno funkcionira in pomaga tem našim mladim podjetnikom, ki bi želeli kaj pridobiti s strani 

Evrope in tako naprej. To bi bilo na kratko in bi prosil, da se ne glede na to, kako se bo potem 

končalo, da parcela na Krogu, kakor vam je bilo tudi že s strani lovske družine tudi že posredovano, 

da v prodajo. Vemo, da je v tisti tabeli je notri dosti parcel za prodajo, ki se nikoli ne izvršijo 

ampak dajte tudi to parcelo kot možnost prodaje. Ker, ko sem to prvič omenil na Odboru za 

gospodarjenje s stavbnimi  zemljišči je nekdo od članov odbora rekel, da to se ne da zaradi tega, 

ker OPN in vmes je omenil golf. Golf igrišče na Krogu, zavedajte se, ga nikoli ne bo, pa vi sanjajte 

o golf igrišču in devetimi luknjami na Krogu kolikor hočete. Rajši pojdite popravit streho na cerkev 

na Krogu, da nam ostane vsaj tisto malo, kar imamo. Hvala lepa.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Kristjan, hvala lepa. Še kdo? Nihče. Torej, dajem na 

glasovanje Predlog sklepa za sprejem proračuna v prvem branju. Kako? Obrazložitev glasu?  

Davorin PETAROS, občinski svetnik: Nisem samo jaz edini, tukaj nas je bilo par svetnikov, ki 

smo jasno in glasno postavili par vprašanj na katere bi želeli, seveda pred glasovanjem, odgovor 

in ko se odgovori na vprašanja končajo, zaključijo, bi prosil, če lahko dobim besedo za 

obrazložitev glasu. 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Lahko. Bomo dali Bredi in pa mogoče gospodu 

Smrekarju, direktorju, pač besedo.  

Robert SMREKAR, direktor občinske uprave: Vprašanj je res veliko in do drugega branja boste 

dobili pisne odgovore na vsa vprašanja. Zapisali so.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Izvolite.  

Mag. Meira HOT, občinska svetnica: Zdaj tako, sprejemamo najpomembnejši dokument za 

občino in ta razprava bo končana v 45 minutah in niti odgovora ne boste dali. Takega 
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nespoštovanja jaz v tem občinskem svetu ne pomnim. Jaz vljudno prosim, da dobim odgovore na 

vse kar smo vam navedli. Bili smo omejeni, kljub temu, da smo si nekateri vzeli res dosti časa, da 

smo zelo podrobno pogledali ta dokument, časovno omejeni, smo vam podali določene pripombe 

in enostavno je nespoštljivo, da vsaj zdaj odgovorov osnovnih ne date. Če pa zdaj nimate 

odgovorov na vprašanja, če bomo pisno dobivali do drugega branja, kot prvo je to precedens, kot 

drugo je to v posmeh vsem občankam in občanom. To pomeni, da transparentnosti, s katero se 

tako radi hvalite, že davno ni več. Prosim za odgovore.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Torej, bom citiral iz pravilnika, torej 107. člen 

poslovnika, »Župan se do naslednje seje opredeli do vloženih pripomb in predlogov in pripravi 

dopolnjen oziroma spremenjen predlog proračuna občine za drugo obravnavo ter skliče sejo 

občinskega sveta na kateri bo občinski svet razpravljal in odločal o sprejemu proračuna za 

naslednje proračunsko leto.« Še vedno sem hotel direktno odgovarjati, pa je bilo rečeno, da naj 

bom tiho. Danes sem bil tiho, pa je spet narobe. Kaj želite? Citiral 107. člen. Je to v redu? Bomo 

pripravili zadevo tako kot je rekel direktor. Preveč vprašanj je, da bi zdaj na to odgovarjal, ker se 

bo…. Prosim, če se približate mikrofonu, da se lahko pogovarjamo. Čakaj, čakaj, se  pogovarjam 

z Meiro Hot. Izvolite, prosim.  

Mag. Meira HOT, občinska svetnica: Gospod župan. Deset let sem v tem občinskem svetu. 

Gospa Breda, ki sedi zraven nas, je bila ves ta čas predstojnica Urada za finance. Sama naj pove, 

kdaj se je sprejemal proračun v prvem branju na način, da nihče ni dal nobenih odgovorov, da 

nihče ni dal nobenih pojasnil, da gremo po tiho, ker ste pač, kdorkoli, že dogovorjeni, kakor 

beremo na »facebook-u«, kako rečejo, »koalicija voljnih« ali kako se temu reče in ne boste dali 

pojasnila občankam in občanom. Seje se snemajo ravno zaradi neke transparentnosti. Določene 

stvari smo opozorili. Vi se rekel, da kako smo vsi lahko dali ne vem kakšne predloge. Bistveno bi 

bilo, da bi poslušali in udejanjali to, kar ste vi govorili od leta 2018, da bo participatorni  proračun. 

Participatorni proračun predvideva sodelovanje ljudi, krajanov, krajank, javnosti. Svetnice in 

svetnike, mogoče smo v tem primeru še najmanj pomembni. Pomembno je, kolikor so ljudje lahko 

sodelovali. In v tem kontekstu me zanima, ti vaši investicijski projekti, na primer, povejte ljudem 

ali so to njihovi projekti? Ali so to njihove želje? Se je njih upoštevalo? Iz kje je to prišlo?  Na 

kakšni podlagi je to prišlo? Na podlagi svetniške skupine SD sigurno ne. Zdaj, jaz nisem rekla, 

nikoli, da bi kadarkoli rekla, pri proračunu, spoštovani gospod župan, da ne odgovarjajte. Jaz sem 

večkrat opozorila, da ne vodite sejo v skladu s poslovnikom, ker na vsako našo razpravo imate 

komentar. Ko pa je potrebno povedati, pri najpomembnejšem dokumentu, če nič drugega, vsaj 

predstojnice Urada za finance, odgovore na to od kod taki indeksi. Od kod taka povišanja?  Kako 

mislite to  pokrivati? Kje boste dobili prihodke? Zakreditirati se za 3.000.000 eur. To pomeni, da 

bo ta občina maksimalno zakreditirana. Kako boste pokrivali kreditne obveznosti? Iz naslova že 

tega, da bodo prihodki nižji zaradi tega, ker je COVID kriza »de facto« naslednje leto realnost. In 

vi boste zaključili vse skupaj, ne da bi nam dali pojasnila. To je podcenjevanje, ne samo institucije 

organa občinskega sveta. Ne razumem kolegic in kolegov, da ravno tako tega ne povedo zdaj, 

temveč vseh vaših občank in občanov, ki pričakujejo pojasnila. Mediji, vsi. Če govorimo o 

transparentnosti, najmanj kar je, da ne morete do naslednje seje, na kateri, tisti, ki poznamo 

postopek, vemo, da se boste vi opredelili. Opredelili se boste do tega, kar smo mi danes predlagali 
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in bo možno samo amandmaje še predlagati. Ta način, ki vi mislite, da ste zdaj premeteni ali 

karkoli že. Zdaj bomo mi to po tiho pometli pod preprogo. Zato ste nam dali vse te metle tukaj 

danes. To ni način in jaz sem zgrožena, da se poslužujete takega načina in to gospod župan, to pa 

res ni ne transparentno, to je tisto, kar ste vi rekli nekoč meni, ulična korupcija.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Hvala lepa. Če lahko takoj odgovorim, Meira. To je 

to, to je pa vaš način. Davorin, izvoli. 

Davorin PETAROS, občinski svetnik: Postopkovno, gospod župan, ravno ste prebral ta člen, 

sem že pozabil katerega, o katerem razlagate. Mi smo vam postavili, ne samo pripombe, mi smo 

vam postavili vprašanja. In v tem členu, ki ste ga zdaj prebral, če ste ga prebral točno, pojma 

vprašanja ni omenjenega. Tako, da mi smo vam pa postavili konkretna vprašanja na katere danes 

pred glasovanjem želimo odgovor. Se pridružujem mnenju Meire, ki v bistvu upravičeno postavlja 

vprašanja, kakšno medsebojno spoštovanje se tukaj vzpostavlja. Mi nismo prišli sem kot 

glasovalni stroj. Mi smo prišli sem predebatirati, razumeti, poskušati razumeti in po možnosti 

sodelovati pri temu, da dobimo nek proračun, ki bo znosen, ki bo imel notri elemente, tako kot 

smo že omenili trajnostnega razvoja, priložnosti za mlade in če nič drugega kvalitetne elemente, 

ki jih zdaj nima, kot smo slišali in naletimo na »se slišimo« čez mesec dni. To ne more biti tako. 

To ne more biti tako.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Davorin, hvala lepa. Torej, še enkrat ponavljam. 

Milica, izvolite, imate besedo.  

Mag. Milica MASLO BEZER, občinska svetnica: Hvala lepa za besedo. Se nisem pač prej 

oglasila, ker je potreba po oglašanju nastala naknadno. Torej, na nekatera vprašanja je zagotovo 

možno odgovoriti, ker sem prepričana, da je možno odgovoriti. Res je nenavadno, da na tej prvi 

obravnavi ne bo odgovorjeno na nobeno vprašanje, zato prosim, če lahko na določena vprašanja, 

na katera je možno odgovoriti, odgovorite. Hvala lepa. 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran:  Milica, hvala lepa. Poglejte, skoz me ljudje 

opozarjajo, da naj ne odreagiram. V vaših izpostavljenih zadevah je cel kup insinuacij. Cel kup 

insinuacij, ki niso resnične. Še enkrat ponavljam, lahko so to vaša osebna mnenja, ki jih spoštujem, 

ampak samo to. Zbrano, na magnetogramskem zapisu bomo ovrednotili in bomo do naslednje seje 

skušali odreagirati oziroma odgovoriti, tako kot se spodobi. To je vse. Danes se ne mislim kregati 

z nikomer, ampak bi rad to spravil, pripeljal do tega, da gremo mirno domov za prvi polčas. Drugi 

polčas bo pa spet tako ali tako, še hujša razprava. Dovolite nam, da na ta vaša vprašanja kvalitetno 

odgovorimo. Samo to želim povedati. Nič drugega. Še enkrat ponavljam, je pa notri cel kup 

insinuacij, ki aludirajo na neko korupcijo, župan krade, je pokvarjen, si dovoli to, ono. Med 

vrsticami, Barbara, hvala lepa. Torej, gremo naprej. Izvoli, Davorin, imaš obrazložitev glasu.  

Davorin PETAROS, občinski svetnik: Torej, to ni niti več razočaranje, to je nekaj drugega. Te 

občutke moram še strniti in jaz v principu bom glasoval proti in bi vas res prosil in vas naprošam, 

da prisluhnete svetnikom, ki smo se do sedaj in v dosedanjem delu izkazali kot izredno 

konstruktivni in z dobrimi predlogi. Zato ne razumem vašega sedanjega odnosa in obnašanja do 
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nas, ko nas ne pustite, da poskušamo tudi mi kaj prispevati k temu, da bi bil proračun bolj znosen 

in da bi bil razvojno usmerjen, predvsem pa trajnostno. Tega ne zastopim, tako da absolutno ne 

bom podprl. Pozivam tudi kolege svetnike, da se takemu odnosu do nas in do instituta občinskega 

sveta upremo in da začnemo drugače funkcionirati. Mi smo tukaj, o. k. jaz razumem, da mogoče 

ta Janšev vzorec prinaša neke posledice in ga nekdo, ki ima glas več ali dva glasa več zaradi tega 

posnema. Ampak to ni tisto, kar si mi želimo. To ni tisto, kar mi preko TV zaslonov in seveda 

preko zapisnika, ki ga bom zahteval, prepis zapisnika te točke dnevnega reda, vam bom poslal tudi 

pisno. To ni tisto, kar bi mi radi sporočili našim mlajšim generacijam »tako se to radi«. Ne, tako 

se ne dela. Tako se ne dela, ni to prevlada večine nad manjšino. To ni pravi način kako neka lokalna 

samouprava, lokalna skupnost bi morala funkcionirati in to definitivno ni prava pot za 

perspektivno prihodnost. To je pot v pogubo, ker noben pameten se ne bo odločal, noben pameten 

dečko ali pa deklica, ki nas zdaj morebiti celo gledajo po televiziji oziroma po internetu, se ne bo 

odločal za politiko take vrste. Vsaj ne normalen. Prišli bodo sem zopet neki ambiciozni egotripi, 

ki bojo delali za svoje lastne interese in za interese mogoče celo  nekoga drugega. To mi delamo, 

takšno zgodbo vi počnete, gospod župan in občinska uprava.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Hvala lepa, pogubno, absolutno. Poglejte, odgovoril 

bom samo z enim stavkom iz mojega uvodnega govora. Vse ključne postavke smo v gradivu 

natančno predstavili, da je transparentnost računa jasna in vidna. Seveda je bil tudi letos nabor 

želja večji od naših zmožnosti. Davorin, od septembra delamo proračun. Verjemi, da je to 

mukotrpno delo, ne moreš zadovoljiti vsega, premalo je investicijskega denarja, verjemi. Smo 

naredili, kar smo lahko, verjemi. Naprej, obrazložitev glasu. Meira, obrazložitev.  

Mag. Meira HOT, občinska svetnica: Hvala. Ja, seveda. Jaz se sprašujem kaj ste delali od 

septembra, če sem vam povedala, da ste se celo v uvodni obrazložitvi zmotili, niste napisali 645 

eur na glavarini, ampak 45 eur. Pri proračunskem dokumentu, kakršen je ta, je potreben biti 

izjemno natančen. Če sem do malo prej morda, dokler nismo prišli sem, še razmišljala, saj je le 

prvo branje. Običajna praksa v prvem branju je podaj predloge, bodite vzdržani, morda se pa 

kakšen predlog vseeno sprejme, ste me z današnjim modusom vodenja seje, z današnjim 

podcenjevanjem, z današnjim koncem demokracije, s to avtoritarnostjo, absolutno in dokončno 

prepričali, da Socialni demokrati Piran glasujemo definitivno proti. Proti takemu načinu, proti 

temu, da niste spoštljivi toliko do nas, da nam date osnovne odgovore, ki mimogrede, jih v vašem 

proračunu ni. Ni, jaz ne morem vedeti zakaj ste se vi spomnili in si dvignili za 10.000 eur pisarniške 

stroške, v času digitalizacije. Zakaj je prostorsko načrtovanje 406.000 eur, pa spodaj nikjer ne piše 

zakaj. Tiste obrazložitve, ki so kratke, ki so »copy paste« vsako leto. Vi pozabljate, da sem jaz tam 

delala, vem kako se to sestavlja. In to kar je notri napisano, ni dovolj. Najmanj kar je, je danes, da 

bi povedali, tukaj občankam in občanom kako in kaj je zadaj, kakšne cilje zasledujete. Tu ni nič v 

ozadju, insinuacije naprej. Vsak župan si seveda postavi svoje prioritete. Del proračuna so obvezni 

transferji, tega je nekako 7 milijonov eur, ostalo si župan določi neke prioritete. Želela sem slišati 

zakaj je vam prioriteta 2 milijona v pristanišču, 500.000 tisoč v korpusu, niso vam pa prioriteta 

vaši ljudje. Nam so pa prioriteta ljudje. In ker so nam prioriteta ljudje, danes gre glas proti temu 

proračunu, ki je predimenzioniran in ki je pot v pogubo. Ker ne vem kje boste dobili, ne rabite 
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mahati z glavo. Jaz neko znanje svoje imam in vi mene z vašim odnosom podcenjevali ne boste. 

Niti s tem seksizmom, ki se ga greste, to je pa tvoj način. Spoštujte tudi ženske.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Jaz spoštujem prav vse Meira. To sem že večkrat 

dokazal, ampak če odgovorim čisto malenkost na vsaj en vzorec, da vidite. Poglejte, samo pri 

klipingu. Do zdaj smo ga plačevali 7.000. Zdaj je prišel pač ponudnik, ki hoče imeti 21.000 tisoč 

za to. Torej. Takih vzorcev je cel kup. Poglejte, če govorimo o vlaganju oziroma o investiciji 

denarja v beton. Ja, beton za naše najmlajše. 13 milijonov šteje projekt izgradnje novega vrtca za 

naše otroke. To je investicija direktno v naše ljudi. Če si vi to drugače…, ne, saj mi ne moremo 

teh sredstev skozi proračun sploh zagotoviti, Meira. Pa saj vi veste. Saj veste to. Pripravljamo pa 

pogoje, da nam tudi država pri tem projektu pomaga. To je to. Ampak direktno vlaganje v beton 

služi našim otrokom, našim najmlajšim, ki tu nimajo glasu. Omenjena je bila investicija v beton, 

jaz pa pravim kaj pomeni investicija v beton. Samo vi si jo nočete tako razložiti. Gospa Mojca 

Švonja, imate besedo. Izvolite.  

Mojca ŠVONJA, občinska svetnica: Hvala za besedo in lep pozdrav vsem. Tudi jaz bom 

glasovala proti, zato ker ne morem razumeti sledečega. Ko smo sedeli na Odboru za družene 

dejavnosti, ko smo se pogovarjali o zelo pereči temi, ki je bila poleg proračuna takrat na dnevnem 

redu in smo z direktorjem občinske uprave našli skupni konsenz, da ste potem na podlagi verjetno 

tega, vi gospod župan, umaknil 3. točko dnevnega reda. Se mi je zdelo in sem imela občutek, da 

smo vsi na istem bregu. Ko poslušam današnjo razpravo, pa nismo več na istem bregu, zato ker ne 

vem kdo zdaj tukaj za koga dela in kdo je v službi koga. Jaz predlagam, da se ta razprava zdaj 

prekine za 15 minut, da se uskladite, da potem gremo na eno normalno glasovanje, kulturno, ker 

tole je preseglo vse meje. Jaz ne morem na tak način delovati v občinskem svetu in moram 

povedati, da sem kar vznemirjena, čeprav sem že tretji mandat v občinskem svetu. Takšnega 

glasovanja o zelo pomembnem dokumentu, kot je občinski proračun v prvem branju žal še nisem 

doživela. Ponovno ponavljam, ko smo sedeli na odboru, ko smo podali konstruktivne predloge 

smo bili uslišani in smo dosegli nek konsenz in nek pozitiven sklep. Zato bi tudi zdaj pozvala, da 

se žogica umiri in da se potem glasuje tako kot se šika in spodobi za en občinski svet. Hvala lepa.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Hvala lepa. Pojasnite mi samo v katerem elementu 

smo prekoračili vse te zadeve, te meje dobrega okusa, kot pravite. Samo to mi razložite, lepo 

prosim. Sem bil čisto tiho cel čas. Nisem hotel odreagirati. 

Mojca ŠVONJA, občinska svetnica: Konstruktivna razprava na odboru je bila vse kaj drugega, 

kot je današnja razprava v občinskem svetu. Razpravljali smo, podali predloge, se do teh predlogov 

opredelili in našli skupne, bom rekla, imenovalce. Jaz bi pričakovala, da tudi tukaj, vsaj z delnimi 

odgovori, podate neka stališča svetnikom, ker si jih vendarle zaslužimo. Toliko, hvala.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran:  Hvala, Mojca. Andrea, takoj ti dam besedo, samo 

sekundo. Glejte, štiri leta smo na temu, da spravimo pod streho najbolj pomemben dokument naše 

občine, ki se mu reče proračun. Še vsako leto so bile kritike na koncu, proračun ni dovolj razvojno 

naravnan, ne vem kaj še vse. Še enkrat bom povedal zadnji stavek. Seveda je tudi letos nabor želja 

večji od naših zmožnosti. Razumemo to frazo, ta stavek? Razumemo to ali ne razumemo. Ko se 
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bo oblast zamenjala, boste vi imeli druge prioritete, pa boste vi to vnesli. Danes smo to tako 

zastavili, zato da zadovoljimo čim večjo, bi rekel, čim večji del naše populacije. To so naše…, 

čakaj zdaj ima besedo, gospod Andrea, dovoli mi, da povem. Prej ste želeli, da odgovarjam, zdaj 

me spet »bremzate«. Ne razumem, kaj hočete od mene. Smo vas lepo poklicali. Se niste hoteli 

udeležiti seje. Zakaj tega ne poveste?  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran:  Kako da ne? Gradivo ste dobili. Čakajte malo. Glejte, 

če so bili, dajmo se umiriti. No, gospod Petaros je bil, gospod Dušan Puh je bil, gospod Jevševar 

je bil. A to ni v redu Barbara? Zakaj? Je bil Petaros. Vprašaj ga. Je bil Dušan Puh, je bil Vojko 

Jevševar in smo se pogovarjali. Ostale niste prišli, hočem reči. Dovolj, zdaj pa Andrea Bartole. 

Imate besedo. Izvolite. 

Andrea BARTOLE, občinski svetnik: Si, scusate. Grazie della parola. Hvala. Io penso che il 

problema, se riesco anch’io in qualche modo a interpretare il disagio di tutti i consiglieri ovvero 

della maggior parte, riguarda il fatto che questo atteggiamento di silenzio e di mancate risposte 

dall’amministrazione comunale e dall’ufficio contabilità e da tutte le persone che hanno 

contribuito a preparare il bilancio, genera dei dubbi proprio adesso durante la seduta e quindi penso 

che la maggior parte di noi si attendeva, anche come ho detto poco fa, qualche breve risposta a 

difesa delle voci che sono state inserite a bilancio. Andare a votazione così, in questo clima di 

silenzio e quasi mancate risposte, penso che generi un po’ di disagio. Quindi forse veramente 

prendersi una pausa, ragionare un attimo, prima di andare alla votazione è una… è un'idea forse 

giusta e anch'io la vedo così. Non avevo grandi dubbi sul bilancio come ci era stato presentato 

nelle varie commissioni. Ho seguito più di una commissione. Però penso che, signor sindaco, 

questo atteggiamento di silenzio per andare direttamente alla votazione venga interpretato male. 

Quindi forse anche una risposta in questo senso sarebbe opportuna, perché io ritengo che 

l’amministrazione comunale, come anche tutti gli uffici, siano quelli competenti che hanno 

preparato il bilancio e quindi non dovrebbero avere alcuna difficoltà a difendere le voci che vi 

hanno anche inserito dentro. Vorrei però anche sottolineare che assolutamente rigetto qualsiasi 

parallelismo tra la politica a livello nazionale e quella a livello locale con il nostro ruolo di 

consiglieri della comunità nazionale italiana e prego i consiglieri di non fare questo tipo di rapporti 

e parallelismi. Grazie. 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran:  Grazie, Andrea. Če lahko odgovorim, Andrea, glejte, 

še vedno sem… Kaj lahko damo malo miru, dajte no, dajmo se  poslušati malo. Glejte, tri leta 

delamo to, ponavljamo to vajo. Vsakič znova skušam  enostavno odgovoriti na tisto kar je bilo 

vprašano. Na tista vprašanja, kar ste me pač vprašali. Ko sem odgovarjal ni bilo prav. Zdaj, ko sem 

hotel zadevo enostavno spraviti lepo v paket teh vaših predlogov, da jih obravnavamo in da vam 

na kvaliteten način odgovorimo, je spet narobe. Zakaj je tako. Jaz razumem politiko. Politika 

vedno meče malo polena, en drugemu in tako. Hočem reči, delamo za skupnost. Delamo za 

skupnost. Te projekte, ki jih vi pač vidite na tak način je logično, vedno je nek občutek, to so dali 

onemu. Nismo dali nobenemu nič, ampak smo šli po prioritetah.  
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Barbara, lepo te prosim. Ne moremo na tak način razpravljati. Barbara, govorim ti o temu, da 

vprašaš za besedo in ti jo dam. Ne moreš kar tako, dajmo se obnašati. Zato, smo dali seje na četrtek, 

ne na torek, ker torek je, da ne rečem kaj. Naslednji je kdo? Dvignilo je roko cel kup ljudi, zato bi 

rad vrstni red. Gabrijel drži roko že pol ure. Najprej Gabriel, pa potem Kristjan.  

Gabrijel FRANCA, občinski svetnik: Pozdravljeni, skratka obrazložitev glasu in obenem bi 

prosil, če je razprava končana, potem, če se ne želi dati vprašanj, ampak ne moremo potem spet 

nadaljevati z razpravo v nedogled. Tako, da kar sem želel reči in tudi vas spomniti, spoštovani 

župan, da kakor jaz, kakor svetniki, vsaj s strani GZOP-a in tako kakor vi, ste tam kjer sedite danes 

zaradi par obljub iz katerih je bila naša usmerjenost izključno v družine in stanovanja za mlade in 

tudi participativni proračun. Na žalost ta dokument, ne govorim o nobenih insinuacijah ali o čemu 

drugemu. Dokument ne laže. Dokument je napisan, so številke notri. So obrazložene, kakor so 

obrazložene in nobena, pa kljub temu, da je bila zelo lepa in profesionalna predstavitev s strani 

direktorja, ne more odtehtati tistih številk, ki so tam notri. Ta participativnost mogoče obstaja v 

tem proračunu, ampak je samo med okoljem in občino. Torej, odteka denar, tam kjer ne bi smel, 

zato da se ga jemlje, tam kjer ga potrebujejo mlade družine in kjer ga potrebujejo občani. Ravno 

zaradi tega, pripravljeni smo bili biti saj vzdržani. Ne moremo potrditi takega dokumenta, zato ker 

tak proračun ne bi smel nositi niti tega imena in zato bomo danes glasovali proti. Tudi zato, ker 

kakor predstavnik krajevne skupnosti Lucija, smo dajali pobude, niso bile upoštevane. Na 

sestanku, katerega omenjate, sicer je bil organiziran. Gradivo smo dobili, mislim, da dve uri, pred 

tem sestankom, če se ne motim. Prejšnja leta je bilo že na neki poti, da se skliče svetniške skupine 

in da gremo vsaj v tej smeri, da vsaj omogočimo neko participativnost, če temu lahko rečemo, če 

že ne celih občanov. To leto na žalost, enostavno ne moremo potrditi, niti takega procesa izvajanja 

proračuna, niti takega dokumenta. Hvala.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Gabrijel, hvala lepa. Bom kar direktno odgovarjal, ker 

mi bodo spet očitali, da ni tako. Gabrijel, sam veš, da smo imeli projekt Košta, ki je predvideval 4 

stolpiče v Sečovljah na lokaciji »Košta«, kot se imenuje. Bil si na tisti krajevni skupnosti, kjer smo 

imeli sestanek na to temo in so pač domačini rekli, da pač raje ne bi tega  projekta imeli. Zaradi 

tega, ker je tam problem tista cesta. Če bi imeli tam gradbišče, bi ta cesta bila non stop »zaštopana«, 

če se tako izrazim, po domače in bi pač povzročalo nevšečnosti domačinom. Rekli smo, o.k. ne 

bomo šli v to. Predlagajte kako vi vidite to ureditev. Rekli so, mi vidimo severno obveznico. 

Severna obvoznica pelje preko kmetijskih zemljišč. To je absurd v smislu urbanističnega pogleda 

na neko zadevo, absurd. Jaz razumem željo domačinov, da bi tam speljali to cesto, ampak za 

nekoga, ki logično razmišlja in ureja prostor je to absurd. Zato pravim. Južna obvoznica pelje 

direktno na te parcele in je krajša pot in je vse skupaj lepo izvedljivo. Šli smo ravno iz tega razloga, 

da bi prisluhnili ljudem, tam živečim. Smo rekli, o. k, gremo poiskati drug projekt. Hvala bogu 

smo našli projekt na Parecagu, na Gorgu, kjer je ravno tako predvideno štiri stolpiče in smo šli v 

to. Smo dali v proračun. Spet je narobe. Torej, kje se tako zgubljam po poti, da ne izvršujem tistega, 

kar so ljudje izrazili kot željo, dajte mi to povedati. Dajte mi to povedati. Gabrijel, samo sekundo, 

vem, da bi mi rad repliciral, ampak ima Kristijan Cerovac naprej besed, pa potem dobiš besedo ti. 

Hvala lepa.  
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Kristijan CEROVEC, občinski svetnik: Hvala še enkrat za besedo. Glejte, z vsakim vašim 

odgovorom odprete eno novo tematiko. Zdaj ste odprl Košto. 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Zdaj razumete zakaj sem hotel biti tiho.  

Kristijan CEROVAC, občinski svetnik: Saj bomo čisto v miru se lahko pogovarjali. Odprl ste 

Košto, vemo kaj se je zgodilo. Severna obvoznica je tem ljudem obljubljena…. 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran:  Kristijan, imaš obrazložitev glasu. 

Kristijan CEROVAC, občinski svetnik: Ja, ampak vam reči zakaj bom rekel ne. Zdaj ste odprl 

Košto, omenil ste kmetijska zemljišča, obljuba prebivalcem Sečovelj je ta severna obvoznica že 

od prvega dneva.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Šest let traja tak proces.  

Kristijan CEROVAC, občinski svetnik: Veste, da je Denis Fakin, sicer danes ga tukaj ni, govoril 

z  ministrstvom, ki je reklo, da ni problem, kljub temu, da so kmetijska zemljišča, bi se dalo zrihtat. 

Predlagali ste Parecag. Kje bi tam zidali? Ali tam niso kmetijska zemljišča? Torej, primerjate dve 

enaki stvari, da ona je boljša, ta ni boljša. Pustimo »stat« tole. Glejte, kot je povedal že Gabrijel, 

bili smo pripravljeni biti vsaj vzdržani, pač ne bomo in ga podpiram pri temu. Ne morem podpreti 

proračuna, kjer ste malo prej rekel, da smo mi ga naredili spet, z našimi predlogi. Ni res. Nas 

nobeden ni klical. Nobeden od nas ni dal en predlog. Ne vem za ostale svetnice, vem da GZOP pri 

tem ni sodeloval. Dvakrat ste danes rekel, da smo ga skupaj naredili, vsi skupaj. Prenesli smo 

4.100.000 iz lanskega leta, ker ni bilo realizirano oziroma 3.700.000 plus 400.000, kar se je nabralo 

zraven. 4.100.00 in kljub temu se bo občina zadolžila še za dodatne tri, torej 7.000.000 prenašamo 

skupaj s 3.000.000 nekega zadolževanja, zato da uravnovesimo nek proračun. Tako, kot je tudi 

Gabrijel že povedal, vzemate tam kjer ni, tam kjer je, zato da dajete tam kjer ni. Torej, okolje, 

okolje, okolje, okolje. Podpiram direktorja občinske uprave, ki je rekel, da zakaj bi občina vlagala 

v »cigle«, namesto v evropska sredstva, pridobivanje evropskih sredstev. Zakaj potemtakem mora 

okolje vlagati v neke »cigle«? Torej, če ni, ni. Ne za občino, pač še manj je za okolje. Torej, 

vzemite od okolja stran, pa se ne bomo rabili zadolžiti za 3.000.000 eur dodatnih. Za nekaj. Hvala 

lepa in moj glas, pač, bo ne.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Kristijan, hvala lepa. Še enkrat ponavljam, Kristijan, 

imeli smo vse lepo naštimano. Proces je stekel, dali smo ljudem pač vedeti, da bomo tam naredili 

te nove kapacitete za stanovanja. Ampak je bilo vse prej, spet neka pobuda, iniciativa, ki pač ni 

želela, da bi tam ljudje imeli ta nova stanovanja. Zato, ker je treba prej urediti cesto, ker je treba 

prej urediti, ne vem, parkirne prostore. Saj v enem takem projektu je vse predvideno. Saj ne 

moremo delati, saj bi nam inšpekcija zaprla gradbišče, če ne bi imeli elaborata prej. V tem je stvar, 

da vse te infrastrukturne zadeve je treba najprej urediti. Logično, ampak je spet bilo politično tako 

»nabildano« to, kot da so ljudje tam proti. Niso ljudje proti. Ljudje si želijo to narediti, jaz pa tukaj 

kot nekdo, ki se želim to realizirati, tudi. Samo je toliko političnih polen, da enostavno ne pridemo 

nikamor. To je to. To je lokalna politika o kateri jaz govorim. Takšna je pač. Zato sem hotel biti 
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danes tiho. Če razumete zdaj to, ker vidite, kako se je zdaj razplamtela, dajmo reči, debata, ker 

vsak vleče svoj »file« ven. Potem je treba razpravljati o tem. Ne gre tako. Ne bomo nič naredili. 

Delamo škodo skupnosti. Mi smo danes naredili, v bistvu, tak dokument, katerega smo smatrali, 

da je tudi participativen, ker smo gledali, da tudi vsaka skupnost dobi nekaj od tega. Tako smo 

naredili tudi lani. Smo naredili projekte, ki so bili na podeželju narejeni. Osnovna šola Sečovlje, 

prizidek. Osnovna šola Sv. Peter. Cel kup takih, vsaki krajevni skupnosti smo dali 15.000 eur. Kaj 

se hecamo? Naredili smo Dom Božidarja Jakca v Padni. Smo mu naredili novo streho. Lepo vas 

prosim. Zato pravim, nočem se sploh na te insinuacije ali informacije, ki niso resnične, nočem 

sploh odgovarjati. Dovolite mi da damo v paket odgovore in da vam posredujemo tisto kar 

smatramo, da je za posredovati oziroma v odgovor. Meira je prej citirala, da smo govorili o 

glavarini 45 tisoč, poglejte si magnetogramski zapis, jaz garantiram, da je Breda rekla, ko je brala, 

645, Meira, rekla je 645 tisoč. Jaz teh podatkov sploh nimam v svojem nagovoru. Razumemo to? 

V zapisu je lahko, ampak Breda je tukaj povedala, 645 eur je glavarine, ker sem jaz slišal in 

magnetogramski zapis to lahko potrdi. Lepo vas  prosim. Hočem vam povedati, če se gremo na 

tiskarske napake, mislim obešati, ljudje božji. Skupnost nima ničesar od tega, kdaj bomo to 

razumeli. Na tiskarsko napako se bomo zdaj obešali, če je Breda lepo povedala zdaj zadnji 

moment, ko je citirala to. Ne moremo tega delati.  

Mag. Meira HOT, občinska svetnica: Če vas ne bi opozorila, vi ravnokar rečete, da je Breda to 

rekla zadnji moment. Jaz vas pa opozarjam, da govorimo o proračunu, da ste v uvodnih 

obrazložitvah napisali 45 namesto 645. Objavljeno na spletu, ne govorim tukaj, da je gospa Breda 

to obrazložila, ampak objavljeno na spletu in gradivu, ki smo ga dobili in da se mi ustvarja resen 

dvom. Vi danes niste odgovorili in tukaj zdaj spet ste naredili to kar ponavadi naredite. Češ, ne 

boste odgovarjali. Vmes ste komentirali vsakega drugega. Niste pa nam dali osnovnih odgovorov, 

pa nisem jih rabila od vas. Gospa Breda bi lahko odgovorila v desetih minutah, pa bi 45 minut 

nazaj končali. Zdaj ste pa vi spet povzročili, da smo naredili cel krog, zato, ker ste v svojem 

vodenju seje ponovno avtoritaren, ne sledite poslovniku in meni pa res ne boste polagali besed v 

usta. Jaz sem prebrala uvodno obrazložitev v gradivu, ki je bilo objavljeno, kjer je ta zapis notri. 

Jaz sem na to opozorila, vaše je, da odgovorite, da je napaka. Ne pa, da je vaš način dela o. k., 

končamo, gremo na glasovanje. To je avtoritarnost.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Lepo je povedal. Mir, mir, lepo je povedal Robert, da 

bomo podali odgovore do naslednje seje. To je to, kar hočem povedati. Meira, poglejte, vi govorite 

o nekih kilometrih v politiki, z vsem spoštovanjem. Kdo drugi, če ne vi, bi zanemaril tega škrata, 

ker točno veste, da je bila predhodna glavarina 550, zdaj ste se pa obesili na 45. Lepo vas prosim, 

hočem reči in zdaj ste se obesili na 45 eur glavarine. Ne gre tako. Hočem, reči, kdo če ne vi, ločite 

med 45 in 645. Breda je povedala v osnovnem svojem govoru, da je 645 glavarine. Ljudje božji, 

kako ne slišite tega.  

Barbara KOŽAR, občinska svetnica: Bosta vidva kasneje. Gospod župan, ali vi sploh veste kaj 

je participativni proračun. 
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Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Barbara, počakaj malo. Ko ti dam besedo boš lahko 

govorila prej pa ne. Tako, da spoštuj. Ne moreš kar priti za mikrofon, najprej dvigneš roko za… 

Barbara KOŽAR, občinska svetnica: Saj sem čakala…. 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran:  Ne, ti si kar prišla gor. Hočem vam povedati, da ne 

gre tako.  

Barbara KOŽAR, občinska svetnica: Zame ne gre, za druge gre. 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran:  Ne gre tako, se dvigne roko in se dobi glas.  

Barbara KOŽAR, občinska svetnica: Jaz odhajam, ker… 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran:  Ja, ja, v redu. Dajmo spoštovati vrstni red, kaj se 

gremo. Dajmo spoštovati vrstni red. Gabrijel je imel prej repliko. Vidim, da se je odpovedal, o.k. 

Robert Fakin drži roko že pol ure. Izvoli Robert, povej. Barbara ti si kar prišla gor. Si rekla zdaj, 

da greš, če ne bi dal tebi besedo.  

Potem pa izvoli. O.k. greš na »čik«. Robert, izvoli imaš besedo. Saj hočem reči, kaj se gremo. 

Dajte mir.  

Robert FAKIN, občinski svetnik: Najboljše, da malo umirimo in da naredimo 15 minut pavze. 

Potem pa nadaljujemo. 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran:  Bomo šli na 15 minut pavze. Dajmo spoštovati nek 

način. Dajmo pokazati ljudem, da razpravljamo o njih dobesedno, o pomembnih stvareh za njih. 

Robert Fakin, imaš besedo. Davorin, daj mir, lepo te prosim. Dovoli, da človek pove, bomo šli 

potem na pavzo 15 minutno. 

Robert FAKIN, občinski svetnik: Danes sem prvič srečen, da se ta seja snema, ker dejansko 

potem občani na katere naklonjenost se vsi sklicujemo in zaradi katerih smo tukaj, končno vidijo 

kaj se dogaja v tej dvorani. Nimam nobenega problema, da bi podržal proračun oziroma bom 

glasoval za. Čeprav imamo potem vse nomenklature, koalicija voljnih ali pa priskledniki ali 

karkoli. Vendar proračun, dejansko ga je delala ekipa kar nekaj časa. Vem tudi to, da zanikam, da 

niste bili povabljeni, ker je bilo, je bil sklican teden prej ali pa deset dni, posvet s svetniki, na 

katerega so se odzvali samo trije svetniki, Jevševar, Puh in Petaroš ki je tudi zapustil potem sejo. 

Petaros, se opravičujem. Se pravi, vsekakor, ta proračun je posledica tega stanja v občini, ki je vse 

prej kot zavidljivo. Dejansko danes tukaj se mi lahko bohotimo z nekimi zahtevami, ki so všeč 

občanom, ampak dejansko ni kje vzeti. To smo imeli priliko, jaz prvič sodelujem pri proračunu, 

ampak če je prazna malha dejansko ni kje vzeti. Lahko obljubimo »svašta«, ampak nismo v stanju 

tega narediti. Mislim, da je naravnan zdaj razvojno je težko reči, lahko se ga sprejme takega ali 

»onakega«. Vendar želje so bile daleč nad tem, kar proračun lahko prenese. Daleč višje in potem 

se je to sčistilo oziroma se je eliminiralo tisto kar… ampak se je dejansko nekako s poudarkom na 

socialo in na tiste obveze, kar pač zakon določa, da morajo biti. Da ne bomo zdaj preveč zaostrili 
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to in z ozirom, da so se dve uri po poslovniku, če se ne motim, iztekle, bi res predlagal eno pavzo 

v kateri bomo malo zbistrili misli in potem gremo na glasovanje kasneje. Hvala lepa.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran:   Robert, hvala lepa. Manuela, sem prav razumel, je 

dvignila roko. Izvoli, Manuela. 

Manuela ROJEC, občinska svetnica: Grazie, sindaco. Io ho alzato la mano ma volevo proporre 

quello che ha proposto l’altro vicesindaco. 15 minuti di pausa e mettiamoci d’accordo perché io 

so che le risposte alle domande che sono state fatte le abbiamo. Bisogna solo mettersi d’accordo 

se le diamo o no. Ma comunque. Si. Zato, ker tudi mi, kot voljna koalicija, ali kako ste rekli… 

Meira, si nismo dali mi takega nadimka. Anche noi siamo indecisi sul perché non vogliamo dare 

queste risposte e in fin dei conti non è niente di male. 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Manuela, odgovore veš, da imamo, ker si delala 

proračun. Preveč je bilo vprašanj za odgovorit. Bom rekel tako enostavno. Ste mi vedno očitali, 

da se odzivam. Cel kup ljudi mi je reklo, kaj se sploh odzivaš, zakaj se pustiš provocirati. Nisem 

se pustil sprovocirati. Ne, ne, Davorin. Čakajte malo, kaj ste bili vsi tukaj prisotni ali sem jaz videl 

en svoj film, vi pa popolnoma drugačnega. Nisem rekel niti ene besede. Sem zadevo dal gladko 

malo, potem ko je Robert oziroma pred tem, sem rekel, gremo na glasovanje, ker je, kot veste, 

običajno je bilo, da smo imeli še drugo branje. Ali smo pozabili na to. Potem sem dal besedo 

najprej Bredi, ki je povzela, da bomo dali to v paketu, kar je potrdil tudi Robert Fakin. Ne vem kje 

sem zgrešil mi povejte. Kje sem zgrešil? O. k. predlagam, da naredimo 15 minutno pavzo. 18.20 

smo nazaj. Hvala lepa. 

(Seja je bila prekinjena ob 18.05 uri in se je nadaljevala ob 18.20 uri.) 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran:   Torej, glede na to, da je 18.20, sem hotel samo 

obvestiti… Torej, malo pozornosti, če lahko. Glede na to, da smo rekli, da smo ob šest in dvajset 

tu nazaj, bom samo povedal, da je bilo večinsko mnenje tudi naših, bom rekel, uradnikov, pa tudi  

nekaterih svetnikov, da bi poskušali vseeno na večino vprašanj odgovoriti. Se zdaj sestavljajo notri 

in se pišejo vprašanja. Tako, da bomo danes odgovorili na večino vprašanj. Na večino vprašanj 

tudi imamo odgovore. Želeli smo to na korekten način pač napisati, ampak če že želite, bomo 

danes to tudi tukaj povedali. Tako, da nam bojo pri tem pomagali tako Breda in Robert Smrekar, 

kot direktor. To kar sem jaz že prej želel, ampak so oni smatrali, da je tako boljše, ker smo bili 

tako dogovorjeni, da ne provociramo nekoga in da se lepo mirno odzovemo na celo zadevo. Meni 

je bilo skoz rečeno, ne odzivaj se, bodi miren in samo daj na glasovanje in to je to. In to sem tudi 

naredil. Zdaj pa vidim, da je tudi tako narobe. Bomo  popravili to napako, če smatrate, da je napaka. 

Bomo na vsa vaša vprašanja tudi konkretno odgovorili. Tako, da brez skrbi, ker odgovore imamo 

od vsega začetka. Brez skrbi. Hvala lepa za razumevanje.  

Vidim, da smo vsi nazaj. Torej, predlagam, tako kot sem zdaj ravnokar omenil, da bi mogoče na 

ta neodgovorjena vprašanja, ki ste jih nekako pričakovali z moje strani, smo vseeno v tem času 

zdaj uspeli to spisati in bomo tudi odgovorili na vsa vprašanja, ki so nam bila postavljena. Tako, 

da s pomočjo Brede, naše finančnice, in Roberta, direktorja, bomo nekako odgovorili na vsa tista 
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vaša izpostavljena vprašanja. Hvala lepa. Najprej, bi dal kar besedo Bredi in potem Robertu za 

dopolnilo, hvala lepa.  

Breda KLOBAS, vodja Urada za finance: Hvala. Župan, jaz bom vas popravila. Dejansko bo 

Breda samo prebrala nekaj, kar bi sodelavci zagotovo bolje, morda bolj natančno obrazložili in 

povedali. Če ne bo dovolj natančno, mi bodo seveda priskočili. Torej, bi začela z ugotovitvami, 

po vrsti, kot je bila razprava.  

Torej, jaz bom rekla, da se zahvaljujem gospe Meiri Hot za ugotovljeno napako pri uvodnem 

proračunskem dokumentu. Ne morem, da se ne bi opravičila tudi na način, da je na strani devet 

tega istega akta pa pravi znesek 645 eur povprečnine zapisano. Zagotovo me veseli, da je bila 

napaka zaznana in jo bomo odpravili.  

Ravno tako je bila v branju skozi proračun zaznana napaka na enem drugem odboru, da je program 

na področju, mislim da deponije, torej, na področju ravnanja z odpadnimi vodami zabeležen pod 

pisarniški material. Za to smo se tudi opravičili, dejansko smo monitoringe na odlagališču uvrstili, 

bomo rekli, v skupino, ki se ji reče pisarniški material, čeprav gre za spremljanje izcednih voda. 

To je za 40.000 eur napaka, ki se bo iz enega tekočega odhodka premestila na področje »drugi 

operativni odhodki«. To je eden izmed razlogov tudi za povečanje vrednosti pisarniškega materiala 

v letu, ki prihaja. Poleg drugega. Župan je prej omenil tudi en projekt, katerega strošek se povečuje. 

Nenazadnje pa so v letu 2022 tudi lokalne volitve in so vsi stroški, ki so predvideni za izvedbo teh 

postopkov opredeljeni v tej skupini stroškov »pisarniški material«.  Zato je tukaj tudi podana 

obrazložitev zakaj v digitalni dobi povečujemo stroške za pisarniški material.  

Bila je izpostavljena primerjava, bom uporabila izraz gospe Meire, da je ugotovljena, zaznana 

energetska revščina v našem proračunu, da ni predvidenih pomoči prebivalcem pri kurjavi. Naj 

omenim samo to, da res tega nimamo. Imamo pa v letošnjem letu uvrščeno pomoč pri tako 

imenovanem subvencioniranju kanalščine. To dobesedno pomeni, da bo proračun prevzel 

določene stroške na tem področju namesto dviga cene uporabniku.  

Naslednja ugotovitev oziroma postavitev teze je, da so socialni programi izbrisani. Bi mogla biti 

samo bolj natančna pri predstavitvi morda Zakona o finančni razbremenitvi občin, ki je ravno na 

tem področju največ pristojnosti prenesel v proračun države. Torej, do lani je bilo cca 300.000, pa 

če mi dovolite, zaokrožujem, ker nimam niti tabel pred seboj. Upam, da ne bom precej skrenila s 

številkami, cca 300.000 eur smo namenili za subvencioniranje tržnih najemnin. Tega stroška sedaj 

ni na ravni občinskega proračuna, zato je tudi tovrsten upad. Ravno tako je na tem področju, bi se 

reklo, izpad teh socialnih pomoči, ki so bile uvedene po Pravilniku o COVID-u, ki je bil predlagan, 

kot je bilo prej ugotovljeno. Ampak istočasno pa moramo poudariti, da se socialni programi, v 

primerjavi z letom 2020, ki bi smeli biti bolj primerljivi kot z letom 2021, v našem proračunu celo 

povečujejo. Materialne pomoči povečujemo iz ocenjenih 42 na 68 tisoč evrov. Ravno tako se 

povečujejo sredstva za program javnih del in za zaposljivost na tem področju. Ohranja se pomoč 

staršem pri rojstvu otrok. Nenazadnje ne smemo zanemarit, da subvencioniramo tudi področje 

ribištva, da subvencioniramo tudi področje tržnic. Povečujemo število pomoči socialno potrebnim, 
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povečujemo tudi sredstva za letovanje, zimovanje in za varstvo starejših. Tako, da z vidika 

ugotovitve, da smo nekako pozabili na socialo temu s podatki oporekamo.  

Bilo je omenjeno, da se veliko sredstev namenja za prostorsko načrtovanje, v znesku nekje okrog 

400.000 eur, je približno polovica tega namenjena že prevzetim namenjenim pogodbenim 

obveznostim za izdelavo občinskega prostorskega načrta. Ostale zadeve, bomo rekli, so še 

nedefinirane povsem, so pa namenjene izdelavi ostalih prostorskih aktov, kakor tudi študijam s 

tega področja.  

Naslednja zadeva, bila je omenjena Ulica IX. korpusa, češ, da še nima ustrezne dokumentacije in 

je že uvrščena v proračun. Sredstva izhajajo iz projektantske ocene. Sedaj je v pripravi še dokončna 

dokumentacija, kakor tudi investicijska dokumentacija.  

Gospa Barbara je omenila oziroma izpostavila povečanje pisarniškega materiala in to smo tudi 

omenili. 

Gospod Davorin Petaros, če začenjam o pristopu k participatornemu proračunu je bilo že s strani 

župana podano stališče. Torej, da ni zasledil poročila o realizaciji, zakaj določene zadeve niso bile 

realizirane boste zagotovo seznanjeni tudi v letnem poročilu.  

Morda, direktor vi, okrog zelenih komponent zelene občine oziroma trajnostni razvoj občine.  

Robert SMREKAR, direktor občinske uprave: Glede trajnostnega razvoja občine zagotovo 

nekaj sredstev vlagamo, tako kot sem že omenil v svoji predstavitvi, v pridobivanje projektne 

dokumentacije tudi in zlasti na področju mobilnosti ravnanja z odpadki. Delamo tudi na zeleni 

shemi, tako kot tudi dobro veste. Prijavili se bomo tudi na razpis za energetsko sanacijo stavb, tako 

da, tudi na tem področju so predvidene aktivnosti v proračunu.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Jaz bi vseeno še nekaj dodal in sicer, Kristijan Cerovac 

je prej omenil, v obrazložitvi glasu, pač da je cel kup sredstev, ki so bila predvidena v smislu 

projektov, da so nerealizirana in da so ostala. Da, tudi iz razloga, če dam primer, martimna 

ureditev, ki smo jo vrednotili v lanskem proračunu na 540.000 eur. Smo potem, ko smo razpis 

odprli, ali pa tako bom povedal Nekdo nam je sugeriral, da zaradi tega, ker so neki »eventi« 

predvideni v smislu jadralskih regat, smo zadevo pač malo pustili in ne bomo to realizirali v 

predsezonskem času, ampak bomo pustili, da se ti dogodki enostavno lepo zaključijo in potem 

bomo šli v septembrskem terminu maritimno ureditev urediti, pač realizirati. Gre za ureditev obale, 

tako bom rekel, pred domom vodnih športov. Kaj se je zgodilo? Ko smo mi potem razpis odprli, 

se je zgodilo, da je edini ali pa tako bom rekel, da je najbolj ugoden ponudnik dal svojo ponudbo 

na 770.000 eur, kar je presegalo za več kot 20 % tisto, kar je bilo predvidenih sredstev v  proračunu. 

Torej, sami veste, da zakonsko ne moremo potem realizirati, ravno iz tega razloga, ker presega za 

več kot 20 % postavko, se pravi izvajalca del in smo ta denar enostavno uporabili. Mnogi so to 

očitali, ampak, v mojem mandatu, vsa tri leta, ni bilo potrebe, pa tudi jaz nisem želel, grunta občine 

enostavno prodajati. Zdi se mi, da je to namenjeno za težke čase, da se take manevre dela, ko gre 

občini zelo slabo. Nam ni šlo, kljub COVID-u smo zelo dobro delali in enostavno, so bili prihodki 
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kolikor toliko v redu, da smo lahko peljali vse transferje in tako naprej. No, kaj hočem povedati. 

Ne želim, tudi sami veste, lahko vam povejo na uradih, da enostavno ne zagovarjam prodaje 

grunta, če se tako izrazim, oziroma parcel, zemlje. Razen tistih koščkov, tako kot krojač, ki recimo 

odreže tisto blago, ki res ni  potrebno, ki je, dajmo reči, irelevantno. Tako, da tisto je smiselno 

prodajati in tisto tudi dajemo, mogoče marsikomu olajšamo, dajmo reči, tistih par kvadratov, ki jih 

potrebuje. Tisto enostavno odobravam. Drugega pa ne. Hočem povedati, da smo iz proračunskih 

sredstev, ki so bila predvidena za izgradnjo maritimne ureditve v višini 540.000 eur, glede na to, 

da se nismo mogli lotiti tega projekta šli v nakup parcele od Primorja in smo za 4440 kvadratnih 

metrov plačali 447.000 eur, kar je dobesedno tako ugodno, da enostavno je to, kot da bi v casinoju 

dobil, kot da rečejo »big shot«. Torej, hočem povedati, da tako parcelo danes na trgu lahko 

prodamo za cel milijon. Če to ni, v bistvu, dodana vrednost, ali pa »benefit« občine ali pa »benefit« 

skupnosti, potem jaz ne vem kaj je. Skušam kot župan, da gledam in sledim vsakemu evru kam 

gre. Verjemite, zato ker mi je imperativ delati za skupnost, nekaj čemur se enostavno ne moremo 

odpovedati, ker sem to ob slavnostni, se pravi, razglasitvi mene kot župana to tudi obljubil vsem 

ljudem. In smo tako tudi formirali proračun, da ga namenimo našim ljudem, skupnosti. To počnem 

od prvega dne. Kar se na »facebook-u« dogaja, da župan je koruptiven, da župan, ne vem, nisem, 

nimam te genske kode, v meni ni tega in nikoli ne bo. Nikoli ne bo. Zato pravim, to so insinuacije 

na katere, me provocira, se odzovem, ker sem pač impulziven, ampak se na današnji dan nisem 

hotel odzvati, ker sem vedel kam lahko to pripelje. Ko sem odreagiral drugače smo šli v tisti 

scenarij, katerega sem predvidel. Toliko za danes, Robi, prosim naprej, še ti.  

Breda KLOBAS, vodja Urada za finance: Hvala, če nadaljujem pri pripombah oziroma 

ugotovitvah svetnika Petarosa. Izpostavil je sredstva za nove priložnosti za mlade. Na tem 

področju bi povedala to, da je v pripravi strategija za mlade s katero se boste tudi seznanjali in 

odločali. Morda v tem kontekstu tudi povem, da je na področju stanovanj, v povezavi tudi z 

mladimi družinami, v pripravi razpis za hiše za mlade v Padni. Kljub vsemu, čeprav ni morda 

videti, se prenavljajo določena stanovanja in so tudi določene prenove načrtovane. Pripravlja se 

tudi dokumentacija za prenovo določenih stanovanj oziroma praznih prostorov v mestnem jedru 

Piran.  

Potem je bila omenjena ugotovitev oziroma to je ugotovitev bolj naša na priporočilo, da bi sredstva 

za nakup Apolonijeve palače sofinancirala Krajevna skupnost Piran. Samo povemo, da je v skladu 

s proračunom za leto 2021 Apolonijeva palača sedaj v lasti občine. Odkupili smo lastninski delež. 

V proračunu za naslednje leto so predvidena sredstva za izdelavo dokumentacijo, da bi ta, bomo 

rekli, projekt, program, lahko, da bi za obnovo tega objekta lahko poiskali tudi druga sredstva, 

kajti samo iz občinskega proračuna za tako zajetne obsege prenove in obnove ne bomo mogli 

zagotoviti lastnih virov. Mislim, da je to to.  

Potem je bila izpostavljena streha v EPI centru, torej njeno puščanje. Sredstva za sanacijo te strehe 

so v proračunu zagotovljena. Objekt je dan v upravljanje Športnemu in mladinskemu centru Piran 

in so transferna sredstva za prenovo tam zagotovljena. Morda kakšno besedo o prenovi tlakov, 

direktor.  
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Robert SMREKAR, direktor občinske uprave: Prenova tlakov je ena izmed možnih postavk v 

okviru Načrta za obnovo in okrevanje, kjer se poleg obnove tlakov načrtuje tudi obnova meteorne 

kanalizacije v kombinaciji z urejanjem protipoplavne zaščite v Piranu.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Dovolite mi, ko omenjamo protipoplavno zaščito 

Piran. To je še en projektov, ki je vložen v beton, če se tako izrazim. Gre za projekt, ki so ga 

koncipirali trije naši arhitekti in sicer Vitomir Mavrič, Stanislav Černe in pa Igor Guštin in je s 

strani ministrstva vrednoten tudi kot zelo dober projekt. Gre pa za projekt, če se tako izrazim 

»mini moose«, kot ga imajo v Veneciji. Gre za to, da enostavno zapremo vhod v Mandrač, da se 

praktično projekt potem financira tudi v dobršni meri s strani države in država je v dobršni meri, 

hvala bogu, na to pristala. Torej, imamo projekte, ki kotirajo na 13 milijonov. Ta projekt za 

protipoplavno zaščitno kotira na 15 milijonov. Mi imamo podpore države tukaj, glede na to, da 

smo mesto, kot je nekdo prej omenil, v Lonely Planet, kot »must« destinacija. Ljudje nam stojijo 

ob strani. Dajmo to razumeti. So veliki projekti, ki so vloženi v beton, ja. Ampak so za zaščito 

kulturne dediščine. So z namenom, da ohranimo našo identiteto praktično teh krajev in tu živečih 

ljudi. V kaj pa je to investicija, če ne v ljudi. Lepo vas prosim. Prosim, Breda, izvoli še.  

Breda KLOBAS, vodja Urada za finance:  Samo zaključim na to temo protipoplavne zaščite. 

Torej, bila je objavljena idejna zasnova koncepta protipoplavne zaščite Pirana, v kateri so bili 

predvideni in tudi pridobljeni projektni pogoji. Za nadaljevanje projekta oziroma zagotovo se bo 

sodelovanje krajevne skupnosti in širše javnosti povabilo k nadaljevanju tega projekta. To smo 

pripravili kot pojasnila k pripombam gospoda Petarosa.  

Gospod Kristijan Cerovac je izpostavil črpališče pri Drogi. Kot večkrat že povedano se boste, ko 

bo pripravljena investicijska dokumentacija o tej zgodbi, o tej vsebini, bo predstavljena vam v 

odločanje in boste tudi sami zavzeli stališče oziroma odločitev.  

Vprašanje je bilo tudi čemu so namenjena sredstva oziroma taki zneski, ki so predvideni za 

brezžični internet. Je tako? Da. Torej, naj povemo, da v programu, kot je pripravljen s strani 

vodstva družbe, ki upravlja s tem, je predvidena postavitev točk v Grandu. Nadgradnja dvajsetih 

točk skozi celo območje plus novi internetni priključek na območju avditorija.  

S tem bi zaključili v tem trenutku. Za vsa ostala vprašanja, oziroma za vsa vprašanja na katera 

niste dobili odgovore, se bomo potrudili do drugega branja. S tem bi zaključila.  

Robert SMREKAR, direktor občinske uprave: Par stvari mogoče glede Zdravstvenega doma 

Piran. Kot veste javni natečaj oziroma javno naročilo je bilo izvedeno, vendar nismo bili 

zadovoljni s prejetimi ponudbami. Tako, da smo se odločili, da bomo šli ponovno v izbor. Imamo 

neke neformalne ponudbe, ki kažejo na to, da bi lahko bistveno ceneje ta projekt izpeljali.  

Kar se tiče Centra za pospeševanje podjetništva je tako, res je, so se sredstva znižala na 7.000 eur. 

Vendar, tako kot je gospod Cerovac že omenil, z ostalimi solastniki se dogovarjamo o izstopu 

občine iz lastniške strukture te družbe. Oblikovana je komisija, postavljeni so izvedenci gradbene 

in ekonomske stroke, ki bodo ocenili vrednost nepremičnin in vrednost družbe ter koliko bi bil 
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vreden delež,  naš, občinski. S tem bi tudi omogočili, kot ste tudi pravilno poudarili, da bi se center 

lahko prijavljal tudi na razpise, ker ne bi bilo več kot 25 odstotkov solastništva osebe javnega 

prava.  

Mogoče še, bile so tudi pripombe glede višine zneskov za projekte in projektne dokumentacije. 

Meni je žal, da niste mogli vsi biti prisotni pri moji predstavitvi, kjer sem posebej omenil, da je 

prav vložek v projektno dokumentacijo tisti način s katerim bomo zagotavljali dolgoročnejšo, 

stabilnejšo strukturo našega proračuna. Na primer, tako kot je že župan poudaril, že zgolj projektna 

dokumentacija za protipoplavno zaščitno Pirana je ocenjena nekako z 600, 700 tisoč eur. Denar, 

ki ga naj bi dobili iz državnega proračuna pa je 13 milijonov. Podobno velja tudi za projektno 

dokumentacijo za vrtec, ki je tudi ocenjena nekako na 600 ali 700 tisoč eur in tako naprej.  

Kar se pa tiče vlaganja v beton oziroma v projekte, ki niso v korist ljudem, investicijski odhodkov, 

imamo ribiško pristaniške, kot je bilo že omenjeno, 2.770, tako kot je župan povedal, je pa tudi 

tukaj levji delež državnega denarja. Potem imamo tukaj prometno ureditev okoli Osnovne šole 

Piran ali pa na primer novogradnja v kanalizaciji preko milijona. Potem imamo tržnico v Luciji, 

kot je omenil župan, 130.000. Imamo nove investicije v vzdrževanje cest, razširitev kanalizacijskih 

sistemov, obnovo vodovodne infrastrukture. Skratka, menimo, da ne gre za gradnje nekih 

projektov, ki so sami sebi namen, ampak dejansko zasledujemo zagotavljanje nekih javnih dobrin.  

Zdaj, jaz bi res morda, to so tista vprašanja, ki smo si jih zdaj na hitro v okviru mojih kolegov z 

občinske uprave uspeli zagotoviti odgovore. Za tiste, ki pa nismo, jih bomo pa res pisno do 

naslednje seje. Seveda pa bi zdaj predal nazaj besedo gospodu županu, da spelje naprej današnjo 

sejo.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Direktor, hvala lepa. Jaz bi tukaj dodal še eno 

pomembno zadevo, ki jo je ravnokar Robi omenil. In sicer, prej je bil omenjen populizem, češ 

zadnjo leto smo, volitve so pred nami, ne vem kaj. Glejte, ravno v tem pogledu je ta naša zadeva 

investicija, bom citiral iz tega mojega zapisa: »Precejšnjo investicijo predstavljajo vlaganja v 

komunalno urejanje površin na področju vzhodnega Pacuga, v višini 1.000.100 eur, od tega je 

600.000 nepovratnih sredstev.« Glejte, noben župan ne bo vlagal v projekte pod zemljo. Zadnje 

leto vsak župan hoče narediti nekaj vidnega in ne vem kaj. Meni je malo mar, če iskreno povem. 

Raje dam v kanalizacijo, ker smo tako obljubili ljudem. Ne bom delal ravno v tem smislu tega 

populizma, ki mi je bil očitan. Ravno obratno je to. Ni mi mar, če je volilno leto. Naj povem še 

eno zadevo, Robi sekundo, dovoli mi še eno zadevo, ki se mi zdi dobro, da ljudje tudi razumejo. 

Poglejte, na eni od prvih sej, ko sem nastopil mandat je bilo rečeno ali pri branju prvega proračuna, 

zakaj ima župan neko blazno postavko, ne vem koliko je bilo, 50 ali 100 »jurjev«. Pa sem rekel, 

da mi jo dajte znižati na nulo, ker ne rabim tega denarja. Potem, ko smo to naredili, smo naredili 

tak drastičen padec, da župan praktično ni imel nobene svoje postavke, za kar mi je malo mar, spet 

ponavljam. Ampak kaj se je zgodilo. Gre za to, da smo potem praktično v nekem momentu ali pa 

v nekem proračunu povečali ta sredstva iz skoraj nule ali pa nekaj minimalno, če smo jih povečali. 

Če imamo postavko 2.000 in smo jo povečali na 4.000, ampak indeks je tukaj 100 procentno 

povišanje tega. Tako gre, čeprav je to drobiž. Razumemo to? Prej je nekdo očital te indekse, kako 
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to raste. Poglejte, po drugi strani, samo še zadnjo zadevo, da zaključim to. Na koncu koncev, 

poglejte, vsi odbori so dali pozitivno mnenje k proračunu. Ne vem, kako je zdaj mogoče, da kar 

naenkrat, to hočem povedati.  

Replike nimamo, to smo samo odgovorili. Čakajte, zdaj je narobe stvar kako zgleda stvar z naše 

strani. Vsako leto je tako Meira, jaz nisem doživel nič drugega. Vedno je bila, na vsakem 

proračunu taka razprava, še bolj, ne vem kaj je bilo letos drugače. Sem bil tiho, pa spet ni bilo 

prav. Še enkrat ponavljam, direktor izvoli še.  

Robert SMREKAR, direktor občinske uprave:  Samo še en odgovor bi dal gospodu Ceravcu, 

ki je vprašal glede sanacije tiste brežine za nekdanjo poslovno stavbo Droge. Prosim. 

Se opravičujem. Tisto je šlo za sanacijo Solinske 1, 3. Financirano v celoti iz Sklada za 

odpravljanje posledic naravnih nesreč. To je operacija, ki jo je financirala občina pretežno s 

sredstvi MOP-a. Podobno tako, kot se bo sanirala tudi pešpot do Fiese.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Čakajte, ali niste želeli da odgovorimo. Smo 

odgovorili. Gremo na glasovanje, zdaj smo podali tiste odgovore, ki ste jih želeli slišati. Razpravo 

smo ravnokar zaključili. 

Dajem na glasovanje Predlog sklepa za sprejem proračuna v prvem branju. Prosim glasujete.  

Robert SMREKAR, direktor občinske uprave: Jaz mislim, da je razprava bila zaključena. Mi 

smo odgovorili. Mi bi lahko pisno te odgovore podali, želeli ste jih ustno. Smo jih obsežno 

pojasnili.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Imate besedo Meira. Izvolite.  

Mag. Meira HOT, občinska svetnica: Samo proceduralno. Patricija, ne boj se, slišimo vse dol. 

Tudi to je zdaj že malo … vse skupaj. Postopkovno vas opozarjam, da ste danes kršili vsa pravila 

postopka in tega poslovnika. Tako podcenjujočega odnosa do tega občinskega sveta, v vseh teh 

letih, še videla nisem. Gospa Breda točno ve, da ko se obravnava proračun, primarno predlagatelj 

pove svoje, torej, običajno predstojnica Urada za družbene dejavnosti, z županovo obrazložitvijo. 

Sledi predstavitev odbora, mimogrede, Odbor za turizem vam je dal negativno mnenje, župan. Ne 

vem ali ga niste slišali. Ravnokar ste spet rekli, da so dali vsi pozitivno. Že iz tega se vidi, da se 

nekaj dogaja.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Razen enega.  

Mag. Meira HOT, občinska svetnica:  Prosim, turizem, Odbor za turizem. Izjemna postavka, 

več kot 1.000.000 eur. Mislim, da je pomemben, to negativno mnenje. Ko odbori, vsi predstavijo 

svoje stališče, sledi razprava svetnikov. Vsakič znova je bilo, da je predstojnica podala odgovore 

in da točno ve, da se je na vaše odgovore lahko repliciralo in se je dogajala debata. Ker v preteklosti 

je bila primarna transparentnost in vseeno bom zdaj tukaj povedala, da vi, kar ste zdaj navedli, 

glede finančne razbremenitve, gospa Breda, vi dobro veste, da se je s tem razbremenil proračun 

občine. Namesto, da ste vi to izkoristili in dali dodatne socialne programe ste mi v resnici navedla 
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tisto, kar smo že v preteklosti delali. Javna dela smo delali v preteklosti. To, da ste zdaj malo 

povečali sredstva, to ne pomeni, da ste nekaj naredili. To, da se bo delno subvencionirala 

kanalščina, to ne pomeni, da se bo energetska revščina rešila. Proceduralni problem je v temu, da 

jaz nekaj razpravljam, vi mene ne slišite in da danes se počutim  kot da govorim v zid, v prazno. 

Dve uri in pol smo rabili, da ste se vrnili nazaj in da ste se dogovorili, da je potrebno podati 

odgovore. Zgolj in samo zato, da je potem spet populistično in to je čisti populizem, vaš zadnji 

odgovor, obračanje z očmi, mahanje z rokami, podcenjevanje. Gremo na to glasovanje, če vam je 

to tako pomembno, gremo na to glasovanje. Ampak to, kar ste si danes privoščili, to vam ni v 

ponos. Vsem tukaj, ki sedijo ne bi smeli dovoliti. Niti en izmed svetnic in svetnikov, če ima 

kakršnokoli samospoštovanje, takega odnosa, kot ste ga danes doživeli, si ga ne bi smeli dopustiti. 

To je postopkovna eklatantna zloraba poslovnika s strani predsedujočega.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran:  Vaše mnenje. V redu, gremo na glasovanje. Prosim 

glasujte. Torej, predlog je sprejet. Breda, hvala lepa. 

Svetniki so z 11 glasovi  ZA in 10 PROTI  sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog Odloka o proračunu Občine Piran za leto 2022 v prvi 

obravnavi skupaj z mnenji, pripombami in stališči svetnikov, ki so jih dali na današnji seji 

Občinskega sveta Občine Piran, stališčem Odbora za finance in proračun, Odbora za turizem in 

druge gospodarske dejavnosti, Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči,  Odbora za šport, 

Odbora za družbene dejavnosti, Odbora za gospodarske javne službe, Odbora za morje in obalni 

pas in Komisije za vprašanja italijanske narodnosti.  

 

2. 

Predlagatelj predloga Odloka naj mnenja, predloge, pripombe in stališča svetnikov, odborov in 

komisije prouči in po možnosti upošteva pri pripravi predloga Odloka za drugo obravnavo.  

 

                                                                              3. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Kadrovske zadeve. 

 

1. Prenehanje mandata članici Sveta javnega zavoda Obalne galerije Piran 

 

Karlo RADOVAC, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 

podal predlog komisije. 

 

Svetniki so z 19 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

UGOTOVITVENI SKLEP 
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Občinski svet Občine Piran ugotavlja predčasno prenehanje mandata Fulvii Grbac, iz Sveta 

javnega zavoda Obalne galerije Piran, in sicer z dne 4. 11. 2021, ko je podala odstopno izjavo. 

 

2. Imenovanje nadomestnega člana v Svet javnega zavoda Obalne galerije Piran 

 

Karlo RADOVAC, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 

podal predlog komisije. 

 

Svetniki so z 19 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran imenuje Nadio Zigante za članico Sveta javnega zavoda Obalne 

galerije Piran za preostanek mandatnega obdobja. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Vprašanja, pobude in predlogi. 

 

Odbor za turizem in druge gospodarske dejavnosti podaja pobudo: 

- Odbor za turizem in druge gospodarske dejavnosti podaja Županu predlog za imenovanje 

t.i. tehničnega predsednika nadzornega sveta Turističnega združenja Portorož, g.i.z. (TZP) 

za vodenje postopkov v obdobju tranzicije statusnega preoblikovanja TZP v novo obliko 

Lokalne turistične organizacijo (LTO). Predlog je, da se imenuje nevtralna, strokovna 

oseba z ustreznimi znanji s področja prava zaradi zahtevnosti prenosa nalog iz sedanjega 

TZP na novo LTO s čimer se število nadzornikov TZP ne bo povečalo. 

 
- Ocenjujemo, da sedanji predsednik nadzornega sveta TZP ne mora več ustrezno zastopati 

največjega lastnika, Občino Piran v obdobju tranzicije pri preoblikovanju TZP v novo LTO 

zaradi zastopanja nasprotnih stališč pri statusnem preoblikovanju TZP v ustreznejšo 

statusno-pravnoorganizacijsko obliko nove LTO, ki jih je navedel v svojem pismu dne, 

5.10.2021 poslanem občinskim svetnikom in Županu. Predlog odbora je bil na seji 

soglasno sprejet. 

 

Odbor za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči podaja pobudo: 

- da se razišče pravne možnosti glede ureditve statusa Lovske družine Strunjan glede 

uporabe lovskega doma na Krogu v Sečovljah. 

 

Davorin PETAROS, občinski svetnik in Nevenka KAVČIČ, občinska svetnica sta podala 

pobude: 

4.1 Vprašanje: Kdaj bo vgrajeno dvigalo za potrebe ZD Piran v Piranu in zakaj projekt še ni 

izveden? 
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4.2 Vprašanje: Glede na relativno malo odvisnikov od drog in drugih substanc v KS Piran, ter 

dejstva, da je mesto Piran glavna turistična destinacija v občini, se sprašujemo zakaj je metadonska 

ambulanta locirana v centru starega mestnega jedra ne pa npr. v novo izgrajenem ZD v Luciji ? 

 

4.3 Vprašanje: Naprošam za dostavo primopredajnega zapisnika ter končni prevzemni zapisnik 

za novozgrajeno stavbo ZD Piran v Luciji z vsemi prilogami. Ter zapisnik o odpravi napak oz. 

nepravilnostih. Naprošamo tudi za dostavo dokumenta o zasedenosti prostorov (čemu so 

namenjeni in kdo jih zaseda). 

 

4.4 Vprašanje: Naprošam za dostavo primopredajnega zapisnika ter končni prevzemni zapisnik 

za novozgrajeno stavbo Doma vodnih športov na Bernardinu z vsemi prilogami, ter zapisnik o 

odpravi napak oz. nepravilnostih. Naprošamo tudi za dostavo dokumenta o zasedenosti prostorov 

(čemu so namenjeni in kdo jih zaseda). 

 

4.5 Vprašanje: Naprošam za dostavo vseh dokumentov, ki obravnavajo stanovanjsko politiko 

Občine Piran: odloki, pravilniki, strategija oz. študija upravljanja oz. gospodarjenja s stanovanji. 

 

4.6 Naprošam vas, da v proračun za leto 2022 dodate postavko na KS Piran – nakup 

Apolonijeve palače. 

 

4.7 Po naših informacijah pušča streha v Epicentru v Piranu, ki bi morala biti popravljena v 

najkrajšem roku. Zato naprošam, da se naložba izvede takoj na začetku leta 2022. 

 

4.8 Naprošam za pojasnitev, kje se v proračunu nahaja postavka za obnovo kamnitih tlakov in 

kamnitih škarp- suhozidov? 

 

4.9 Naprošam za obrazložitev za izostanek izvedbe participativnega proračuna.  

 

4.10 Pred sprejemanjem proračuna za leto 2022 bi morali biti seznanjeni z realizacijo oz. ne-

realizacijo proračuna za leto 2021. Naprošam za dostavo poročilo o izvajanju oz. neizvajanju 

proračuna za leto 2021. 

 

4.11 Naprošam vas za obrazložitev tretmaja proračunskih porabnikov in neproračunskih 

porabnikov. Kako ste sestavljali proračun.. npr. s posvetovalnimi sestanki ipd. kako se, na podlagi 

česa se črpajo sredstva (npr. sklepi organov…recimo nadzorni odbor, nadzorni svet, svet ks ipd.). 

Lahko posredujete par primerov. 

 

4.12 Naprošam za podajo informacije o poteku izvajanja izdelave aktov (odloka) o Krajevnih 

skupnostih. A se izdelava izvaja usklajeno z KS in strokovnimi službami ali SS to izvajajo same. 

Kakšen bo načrt priprave in sodelovanja zainteresirane javnosti  pri pripravi aktov, ki bodo urejali 

vlogo KS v lokalni samoupravi. Prav tako naj se zagotovi izvedba procesa zagotavljanja 

zakonodajne sledi. Glej.https://www.gov.si/teme/sodelovanje-prebivalcev-pri-odlocanju-na-

lokalni-ravni/ 

 

4.13 Naprošam vas za pojasnilo oz. obrazložitev kako se v proračunu za leto 2022 izvaja politika 

Trajnostnega razvoja in sledenje viziji Zelene občine. 
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4.14 Zakaj se v času covid krize niso izvajala vzdrževalna dela, ko smo imeli priložnost za to, 

po vzoru drugih sposobnih občin? 

 

4.15 Koliko sredstev ste v proračunu za leto 2022 namenili za nove priložnosti in zaposlitve 

mladih v občini Piran? 

 

4.16 Naprošam za dostavo projektne naloge za sanacijo ul. IX. Korpusa in viri financiranja 

(občinski proračun, participacija Medicor bolnice, drugi viri) 

 

4.17 Naprošam za dostavo projektne naloge za protipoplavno zaščito mest Piran? 

         In poročilo kako so se dosedanji projekti protipoplavne zaščite obnesli? 

 

4.18 Naprošam za pojasnilo glede projekta OPPN Piranska vrata, kdo je odobril ponovno 

obujanje projekta. Naprošam za dostavo sklepa organa, ki je to odobril. 

 

4.19 Naprošam za dostavo vseh zapisnikov in poročil revizijske komisije za abonmaje za vstop 

v staro mestno jedro mesta Piran in parkirišča na Fornačah. 

 

4.20 Zaradi neurejene meteorne infrastrukture na Vrtni ulici deževnica pronica v zidove stavbe 

s športno dvorano – fitnesom, na Rozmanovi 35 in poslovnim prostorom v lasti Občine Piran v 

pritličju, ki ga imamo KS Piran v brezplačni uporabi. Po posegu na delu ulice in predvideni 

investiciji sanacije podpornega zidu, je investicija pri omenjeni stavbi nujna. 

 

4.21 Naprošam za dostavo dokumentacije o izvajanju čiščenja javnih površin v Občini Piran v 

kolikor je to mogoče tudi v grafični obliki. Dokumentacija naj obsega redno, občasno, po potrebi 

in sezonsko čiščenje vseh vrst (parki, plaže, ulice, ceste itd.). Vzdolž Punte, od H.Piran do klifa 

pod Pusterlo, se je s skalometa skotalilo več velikih skal, katere bi  Okolje Piran morali odmakniti 

in vrniti na skalomet. Naprošam tudi za dostavo dokumentov odredbodajalca ter sklepe organov 

kot tudi tozadevnih cenikov, pogodb in odlokov. 

 

4.22 Na podlagi katerih projekcij dokumentov se prihodki iz naslova turistične takse povečajo 

za 25%.  

 

4.23 V skladu z 59. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran, vas naprošam za prepis, 

vas naprošam za prepis: 2. točke dnevnega reda: Predlog Odloka o proračunu Občine Piran za leto 

2022 (prva obravnava) in 4. točke dnevnega reda: Vprašanja, pobude in predlogi.  

 

    Obrazložitev: Z namenom zagotavljanja transparentnosti in predvsem seznanitve javnosti z 

vsebino in obrazložitvami Proračuna za leto 2022. Vsebina pripomb in pobud se ravno tako nanaša 

na sprejem proračuna in ostale pobude, ki so za občane pomembne!    

 

Komisija za vprašanja italijanske narodnosti je podala priporočilo: 
Zaradi nasprotovanja referendumu o preimenovanju kraja, Komisija za vprašanja italijanske narodnosti 

prosi župana, da ponovno preuči svoje odločitve v zvezi s preimenovanjem kraja in da preimenovanje kraja 

iz Lucija v S. Lucija predlaga neposredno Občinskemu svetu Občine Piran. 

 

Essendo contraria al referendum sulla modifica della denominazione dell’abitato, la Commissione per le 

questioni della nazionalità italiana chiede al Sindaco di rivedere le proprie decisioni riguardo alla 
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modifica della denominazione dell’abitato e di proporre la modifica della denominazione dell’abitato da 

Lucia a Santa Lucia direttamente al Consiglio comunale del Comune di Pirano. 

Andrea BARTOLE, občinski svetnik je podal pobude: 

Con la presente chiedo cortesemente che vengano prese in considerazione le seguenti richieste : 

3.1 – La possibilità di inserire all’ordine del giorno dei una delle seguenti riunioni del consigli 

comunale della questione riguardante il ripristino della denominazione dell’abitato di Lucia in 

Santa Lucia. Richiesta già inoltrata (e motivata)  dai consiglieri rappresentanti della comunità 

nazionale italiana e dalla commissione per le questioni della nazionalità italiana nonche dalla stessa 

comunità locale di Santa Lucia. 

3.2- L’accelerazione dei tempi per la verifica e approvazione del testo del Decreto sull’attuazione 

del bilinguismo nei quattro comuni costieri; 

3.3 - La possibilità di prevedere l’affissione di almeno 10 nuove tabelle con i toponimi storici 

(anche il lingua italiana ) nel corso dell’anno 2022. 

 

Nadia ZIGANTE, občinski svetnik je podal pobude: 

Proposta / iniziativa: Realizzazione della rotatoria urbana a Valeta 

 

Quando saliamo per la strada di Strugnano, e arriviamo a Valeta, la prima cosa che notiamo è la 

rotatoria in plastica. Quella è la porta di ingresso, il biglietto da visita che un turista o altra 

persona incontra come primo approccio per venire a Portorose. Lo spettacolo non ci rende onore, 

per questo motivo chiedo cortesemente all’Amministrazione comunale di iniziare la trattativa 

con il Governo (essendo la strada di competenza statale) per la realizzazione di una rotatoria 

sicura, bella ed attraente. 

 

Mag. Meira HOT, občinska svetnica je podala pobudo: 

Prošnja za prepis točk dnevnega reda 

Z namenom zagotovitve transparentnosti in predvsem seznanitve javnosti z vsebino in 

obrazložitev Proračuna za leto 2022, vas naprošam za dobesedni prepis: 

2. točke dnevnega reda: Predlog Odloka o proračunu Občine Piran za leto 2022 (prva obravnava). 

 

Seja je bila zaključena ob 19:15 uri. 

 

 

Zapisnik pisala                                         Zunanja svetovalka                                  Župan Občine Piran 

Nataša Karlaš                  mag. Patricija Višnjevec                                Đenio Zadković 
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